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С 20% поскъпва агнешкото
Българското агнешко месо ще е с 20 на сто по-скъпо тази

година, предупредиха овцевъдите. Цената му преди Великден и
Гергьовден по магазините е между 14 и 19 лв. за килограм.

Стр. 4

Борисов пак ще връща
публиката на стадионите

Здравният министър Ко-
стадин Ангелов продължи да
анонсира разхлабването на
още здравни мерки, обясня-
вайки го със спад на забо-
леваемостта от КОВИД-19.
От думите на Бойко Борисов
стана ясно, че този път сво-

бода щяло да има за връща-
нето на публиката по стади-
оните. Лидерът на ГЕРБ се
оправда, че е възможно до
май да се ваксинират 3 млн.
души. По думите му така
колективният имунитет у нас
ще бъде постигнат идния

Отиващото си правителство очаквало
колективен имунитет през май вместо през август

месец вместо през август.
Данните на Европейския

център за профилактика и
контрол на болестите към 4
април показват, че България
отново е последна по прием
на първа доза ваксина срещу
КОВИД-19 със 7% имунизи-

рани и едва 1,8% с втора.
Сред 24 европейски държави
единствено в нашата страна
имунизираните над 80 г. са
едва 0,8%. От началото на
годината ваксинираните у
нас са 571 062, от които само
112 978 са с две дози.
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Примирието
в Донбас
масово
се нарушава

Избраните

в 45-то Народно

събрание

Камен Донев
е Сирано
в Театъра
на армията Стр. 12

С поднасяне на цветя бе почетена паметта на политзатворниците, концлагеристите и пострадалите
от фашизма. Поклонение имаше както пред Братската могила в София, така и на други места в страната

тиващата си власт продължава
да създава невъобразим хаос, като
вкарва страната във все по-абсурд-
ни ситуации. Вицепремиерът То-
мислав Дончев обяви, че няма да
внася за приемане от правителст-
вото Националния план за възста-
новяване и устойчивост на Бълга-
рия, а ще остави това да стори
следващият кабинет. Крайният
срок за подаването му в Брюксел
обаче е до края на април. Говорил
бил с представители на ЕК, които
щели “да проявят известно разби-
ране и да удължат крайния срок”,
за да може следващото правител-
ство да внесе такъв план, какъвто
смята за добре.

Този демарш поставя на труп-
чета колосалните над 20 милиарда
лева, които държавата очаква за
одобрение, защото много намири-
сва на познатото “татко ще ми
купи колело, ама друг път”. При
положение, че няма законово рег-
ламентирани правила при неспаз-
ване на сроковете, да разчиташ на
едната честна дума на европейски-
те чиновници, че няма да има по-
следващи проблеми, е равносилно
на национално предателство.

От притиснатите в кръгова от-
брана и политическа изолация
ГЕРБ обаче може да се очаква
всичко. Добър или лош, този план
е нужен на страната и да разигра-
ваш цирк е крайно непочтено. Но
не е случайно.
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Дори мишките
спазват
социална
дистанция

Георги Иванов:
60 години след
Гагарин Земята
може да живее в мир

СНИМКА МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА
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400 сигнала до ЦИК
за изборни нарушения

400 сигнала са подадени до
ЦИК за изборни нарушения,
обяви говорителят на комиси-
ята Димитър Димитров. “Има
отделни сигнали, но те са пе-
риферни. Например, че няма
дадена преференция. Ще про-
верим всеки един от сигнали-
те. Те са групирани по опре-
делен начин, могат да се видят
на сайта на ЦИК”, обясни
той. Само 10 сигнала са
свързани с машинния вот. За-
ради такъв в деня на вота бе
спряно машинното гласуване
в район Велико Търново, след
като избиратели откриха
грешки в листите на “Демо-
кратична България”. От ЦИК
тогава се оправдаха с човеш-
ка грешка при въвеждането на
данните в софтуера, за която
прокуратурата била сезирана,
а МВР я проверявало. Дребни
грешки имаше и в Добрич, но
там до спиране на гласуване-
то с устройствата не се стиг-
на. В единични секции имаше
сигнали за технически засеч-
ки, които не застрашиха из-
борния процес. Би било лице-
мерно да кажа, че не е имало
трудности, заяви Димитров на
въпрос дали е имало труднос-
ти при сборуването на резул-

Всеки четвърти е гласувал с машините

татите от машинния и харти-
ения вот.

Предстои ЦИК да изготви
анализ на изборите и да види
къде могат да се направят
предложения за промяна на
изборното законодателство.

По-рано стана ясно, че
явно машинното гласуване е
помогнало за драстичното на-
маление на недействителните
бюлетини, тъй като то не поз-
волява подаване на сгрешен
или увреден образец, за раз-
лика от хартиената бюлетина.
Сега непризнатите гласове са
само 86 527 - всичките от
хартиени бюлетини. Това е
над два пъти по-малко спрямо
незачетените 169 009 гласа на
изборите за НС през 2017 г.,
и несравнимо по-малко от
невалидните 466 077 бюлети-
ни на местния вот през 2019
г.  Около 27% от българите са
предпочели машинния вот,
обявиха от ЦИК. С устройст-
ва гласуваха 789 957 избира-
тели, а 2 544 270 предпочето-
ха традиционната хартиена
бюлетина.

Гражданското сдружение
БОЕЦ подаде жалба до съда
заради решението на ЦИК да
заличи Бойко Борисов от из-

борните списъци. Сигналът е
адресиран до ВАС. “Борисов
направи същата незаконосъо-
бразна стъпка, като Пеевски
след евроизборите - поиска да
бъде заличен от листите като
кандидат за депутат, след като
са минали изборите и е кон-
сумирал правото си да се кан-

дидатира. Той има право на
това, но пред органа, за който
е избран. ЦИК има право само
да обяви избраните, но няма
право да размества техния
състав. В този случай Бори-
сов и всички останали имат
право да се откажат от места-
та си в парламента пред пар-

ламента и то след като се
закълнат като депутати. Тога-
ва обаче те трябва да напус-
нат заеманите от тях постове
- премиер, кмет, областен уп-
равител и т.н., защото не мо-
гат да ги съвместяват, след
като бъдат обявени за избра-
ни”, категорични са от БОЕЦ.

СНИМКА МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА

ЦИК тепърва ще анализира вота за евентуални предложения за законодателни промени

Чуждите медии се чудят през последните дни кой е
Слави Трифонов, но нито една не се спира на партий-
ната му платформа, а само описва биографията му.
Журналистите са стигнали до извода, че Трифонов няма
никакъв политически опит, а партията му е странна.
Той е сравняван с италианския комедиант Бепе Грило,
също влязъл в политиката, подробно се припомня и
кариерата му на шоумен.

Някои чуждестранни медии обобщават, че както
Бойко Борисов, така и Слави Трифонов са мъже с
голямо его, които не говорят с медиите и взимат реше-
нията в партиите си без дебати. Затова българите се
опасяват, че на страната й предстои още от същото,
което се случи досега. Московското издание “Незави-
симая газета” сравнява историята на Слави с пътя на
Борисов - охранител, който в началото на политичес-
ката си кариера имал славата на антиправителствен
критик и яростен борец с коупцията.

Англоезичната платформа за журналисти от Балка-
ните bne IntelliNews повдига въпроса, че Трифонов
трябва да даде отговори за предполагаемите си връзки с
“Мултигруп”. В статия на “Нойе цюрихер цайтунг”,
цитирана от “Дойче веле”, се припомня появата на
Трифонов на мотоциклет пред многохилядната публика
на стадиона преди пет години: “Непрекъснато надува
газта, а моторът реве. Застаряващият мъж прилича на
тийнейджър, който се опитва да привлече внимание
насред село.” Холандският вестник De Standaard прави
паралел с италианския комик Бепе Грило, основал през
2009 г. антисистемното и популистко с ляв уклон дви-
жение “Пет звезди”. В италианския “Ла Република” Три-
фонов също е сравнен с Грило, но “в балкански сос”.

Всички издания обобщават, че остават без отговори
въпросите накъде действително иска да поведе страна-
та и с кого ще управлява Слави Трифонов.

Комисия за ревизия
на управлението на Бой-
ко Борисов готви Мая
Манолова от “Изправи
се! Мутри вън”. В радио-
интервю тя се похвали,
че идеята се подкрепя и
от “Има такъв народ” на
Слави Трифонов. “Ще
настояваме да има пар-
ламентарен контрол все-
ки ден на всеки един от
министрите на Бойко Бо-
рисов. Първи в парла-
мента ще извикаме фи-

Мая Манолова готви комисия
за ревизия на кабинета „Борисов”

Чуждите медии
се чудят кой е
Слави Трифонов

Електронният вариант на ре-
цептурната книжка значително
съкращава пътя на пациента, за-
явиха от НЗОК при представяне-
то на документа, който предстои
да бъде пуснат. От НЗОК обясни-
ха, че от своя компютър личният
лекар генерира еднократно в ин-
формационната им система рецеп-
турна книжка на пациента, която
е с уникален номер и със своя ква-
лифициран електронен подпис
влиза в меню “Регистър рецептур-
ни книжки”. При необходимост,
според състоянието на пациента,
лекарят може да добави нови диа-

НЗОК въвежда електронни
рецептурни книжки и протоколи

нансовия министър Ки-
рил Ананиев”, уточни
бившият омбудсман.

“Изправи се! Мутри
вън!” ще настоява парла-
ментът да реши изработ-
ването на Националния
план за устойчивост и
развитие да бъде фина-
лизирано от настоящото
Народното събрание, за
да бъде изпратен в указа-
ния срок и България да
не пропусне възмож-
ността да получи средст-

вата от Европейския
съюз. Преди дни вице-
премиерът Томислав
Дончев изненадващо за-
яви, че ГЕРБ ще остави
на следващото правител-
ство приемането на пла-
на и няма да го внася за
одобрение от настоящия
МС. “Това е наказателна
акция срещу българския
народ. Парламентът има
15 дни да се справи с
това”, каза Манолова.

Арман Бабикян от

“Изправи се! Мутри
вън!” обясни пред БНР,
че водят разговори с
хора от “Има такъв на-
род”. Все още обаче не
се водели преговори, за-
щото няма мандат, даден
от парламентарна група.
Има теми, по които да се
разговаря, и основната е
демонтажът на феодална-
та система “Борисов”,
която се е установила от
десетилетие насам, заяви
той.

гнози, а системата съхранява дан-
ни за направените от него корек-
ции в рецептурната книжка. Апте-
ките, които имат договор с НЗОК,
след съответната проверка отпус-
кат назначените лекарствени про-
дукти.

Припомняме, че здравноосигу-
рените трябва сами да си купят
рецептурната книжка, да посетят
личния си лекар, който попълва
книжката и нанася кодовете на ди-
агнозите. Здравноосигуреният за-
верява книжката в съответната
РЗОК, връща се при личния си ле-
кар, който изписва рецептата, и

след това отива в аптеката, за да
получи предписаните лекарства.

От НЗОК поясняват, че пред-
стои внедряване на Система за
управление на протоколи за скъпи
лекарства. Стъпките при електрон-
ните протоколи ще бъдат сходни.
От НЗОК отбелязват, че когато
протоколът бъде регистриран, си-
стемата автоматично изпраща уве-
домление на заявителя, че услуга-
та е завършила и протоколът може
да бъде получен, според желание-
то на пациента, или лично на гише
в РЗОК, или през информационна-
та система при личния лекар.
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“ ЦИТАТ НА ДЕНЯ
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Любен Дилов-син откровеничи
за Слави Трифонов и Бойко Борисов

ако това не е възможно, да се
премине към провеждането
на бързи избори. Те могат да
дадат по-различен резултат,
който ще позволи да се съста-
ви стабилно управление.

СНИМКА МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА

През последните два дни при спазване на противоепидемичните мерки,
в големия салон на “Позитано” 20 и разделени на групи, председателите на общински
и областни ръководства представиха гледната си точка за отминалите избори

КРИСТИАН ВИГЕНИН:

Измамно е усещането,
че БСП е смазана
Необходима е консолидация в партията, смята Крум Зарков

вен за най-вероятните бързи
предсрочни избори, а тя се
носи пропорционално на из-
борния резултат. Политиците
непрекъснато намират начин
да се измъкват и заради това

сме в такава ситуация и, кол-
кото и анализаторите да се
опитват да редят ребуси, тя е
политически невъзможна”,
смята Зарков, като прогнозира
предсрочен парламентарен

вот. Той изтъкна, че основната
политическа причина за избор-
ната загуба на БСП е в неадек-
ватното поведение към канди-
датурата на президента Румен
Радев, която е трябвало да бъде

подкрепена. “Прекият избор
на лидер на БСП е важна ре-
форма, която извършихме. Но
не станахме свидетели на кон-
солидация, а на продължаващо
разделение. Партията ни има
необходимост от обединение.
БСП няма толкова нужда от
лидер, колкото отново да за-
прилича на общност. Това
важи и за България. Трябва ни
ръководител, който да освобо-
ди потенциала на хората”, ка-
тегоричен е Зарков. Според
него Корнелия Нинова не
може да бъде сменена тук и
сега, тъй като има процедури.
Необходимо е тя да разбере
ситуацията, в която се намира,
а критиците й да не се изкуша-
ват да търсят реванш веднага,
уточни Зарков.

Да спрем да се делим, да загърбим личните инте-
реси, пристрастия, мнения, дрязги и да помислим за
партията, но истински, със сърце и душа. За това
призовaвa Оперативното бюро на Младежкото Обе-
динение в БСП в свое обръщение. Младежите насто-
яват социалистите да спрат да се делят на хора “на
този или на онзи”, а да се използва пълноценно целият
кадрови ресурс. “Да спрем да работим против себе си,
а за себе си. Задължително трябва да възстановим
диалога в пaртията”, категорични са младежите.

“Да спрем за мислим, че разгръщаме ветрилото и
привличаме периферия с неадекватна коалиционна по-
литика и някаква си гражданска квота. Да се научим да
уважаваме първо своите хора и нашите авторитети.
Да спрем да работим против структурите и да им
налагаме необосновани решения и санкции и външни
хора от “Позитано” при който и да е председател”,
категорично е ръководството на МО.

Младежите предлагат целият ресурс на партията
да бъде вложен за нейна изцяло нова визия и бранд за
изграждане на публичен образ. Младите в БСП не
харесват, че подмладяването на практика остава само
на хартия или празни декларации. Те са категорични,
че трябва да се даде път на жените от всички поколе-
ния, защото това е общоевропейска политика, от ко-
ято левицата изостава. От МО смятат, че трябва да се
спре с политиките, които дърпат назад БСП и нямат
сериозна аргументация. Младежите искат и разговори
за идеологията на партията, защото в последните ня-
колко кампании не става ясно дали е лява, центристка,
консервативно-лява, подкрепяща крайния национа-
лизъм или пък е социалдемократическа формация.

Младежите се обявиха
против разделението

Не омаловажаваме тази за-
губа, но от срещите с общин-
ските ръководства нямаме усе-
щането, че БСП е смазана, за-
яви зам.-председателят на пар-
тията Кристиан Вигенин в ра-
диоинтервю. През почивните
дни на “Позитано” 20 област-
ни и общински председатели
обсъждаха с Корнелия Нинова
и членовете от ИБ в оставка
резултатите от вота и пътя пред
партията занапред. Вигенин
смята, че социалистите правят
трезв анализ за случилото се.
Според него БСП ще се събере
и ще покаже много по-добри
резултати на следващите избо-
ри. Той призна, че резултатът
от вота е тежка загуба.

Вигенин обясни, че е нуж-
но възможно най-бързо да се
състави действащ кабинет и

“Няма да се молим за съста-
вяне на правителство или да
сме част от някаква управлен-
ска конфигурация. Заявихме,
че сме готови да разговаряме
за такава подкрепа, която
виждаме като възможна от
гледна точка на тези сходства
- за това, че всяка една от тях
се обяви и за разграждане на
модела, създаден от ГЕРБ”,
коментира Вигенин. Според
него могат да се намерят об-
щите неща в програмите и
намеренията на трите опози-
ционни партии, но БСП няма
да участва в кабинет.

Заявката за подкрепа за
правителство на Слави Трифо-
нов е непремерена, смята
членът на ИБ в оставка Крум
Зарков. “Всички сега бягат от
отговорността кой ще е вино-

ВЪЗПОМЕНАНИЕ

На 13.04.2021 г. се навършва
1 ГОДИНА откакто ни напусна

ТОДОР ИВАНОВ
КЮРКЧИЕВ

на 72 години

Помним твоята мъдрост, подкрепа и добро-
та! Завинаги оставаш наш съпруг, баща и дядо!

Почивай в мир!

От семейството

СКРЪБНА ВЕСТ

НАДЕЖДА
НИКОЛОВА ИЛИЕВА

Отиде си един прекрасен човек, приятел и дру-
гар. Угасна една светлина, която озаряваше всички,
които общуваха с нея.

Отиде си един истински хуманист, един човек,
който до последния си дъх остана верен на идеите
за социална справедливост и хуманно общество.

За всички нас, които познаваха и общуваха с
Надето, това е огромна загуба и мъка.

Сбогом Наде! Ти оставаш завинаги в нашите
сърца!

Прощаването с Надежда Илиева ще бъде
на 12-ти април 2021 г. от 12.00 в Ритуалната

зала на Централни гробища – София.

От приятели, колеги и членове
на клуб „Педагог“ и клуб „История“

10.02.1942 г. -
07.04.2021 г.

С дълбока скръб
съобщаваме, че
на 07.04.2021 г.

ни напусна
докторът

по философия

НАДЕЖДА
НИКОЛОВА

ИЛИЕВА
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1 Ã»– - ¡À¿√Œ≈¬√–¿ƒ
(11 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡- —ƒ—
—ÚÂÙ‡Ì ¿ÔÓÒÚÓÎÓ‚ ¿ÔÓÒÚÓÎÓ‚
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ »‚‡ÌÓ‚ Ã‡ˆÛÂ‚
√ÂÓ„Ë «‡ÔÂ‚ ƒËÌÂ‚
—ÚÓˇÌ  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚ —ÚÓÂ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
»ÎÍÓ —ÚÓˇÌÓ‚ —ÚÓˇÌÓ‚
√ÂÓ„Ë «‡ı‡ËÌËÌ œÓÔÓ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
√ÂÓ„Ë √ÂÓ„ËÂ‚ ÃËı‡ÈÎÓ‚
¡Ó„‰‡Ì ≈ÏËÎÓ‚ ¡ÓˆÂ‚

ƒœ—
’‡ÎËÎ –Â‰ÊÂÔÓ‚ ÀÂÚËÙÓ‚
≈Îı‡Ì ÃÂıÏÂ‰Ó‚  ˙ÎÍÓ‚

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
»‚‡Ì …Ó‰‡ÌÓ‚ ƒËÏËÚÓ‚

2 Ã»– - ¡”–√¿—
(14 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
À˛·ÂÌ À˛·ÂÌÓ‚ ƒËÎÓ‚
»‚ÂÎËÌ‡ ¬ÂÒÂÎËÌÓ‚‡ ¬‡ÒËÎÂ‚‡
ƒÂÌËˆ‡ œÎ‡ÏÂÌÓ‚‡ ÕËÍÓÎÓ‚‡
ƒËÏËÚ˙ ¡ÓÈ˜Â‚ œÂÚÓ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
»‚‡ÈÎÓ ¬‡ÌÂ‚ ¬˙Î˜Â‚
ƒËÏËÚ˙ —ÚÓˇÌÓ‚ √˙‰Â‚
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ —Ú‡ÈÍÓ‚ Ã‡ÍÓ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
œÂÚ˙ √ÂÓ„ËÂ‚  ˙ÌÂ‚
“Ó‰Ó ¡‡È˜Â‚ ¡‡È˜Â‚

ƒœ—
—Â‚ËÏ »ÒÏ‡ËÎ ¿ÎË
≈¯ÂÂÙ  ˇÁËÏ ≈¯ÂÂÙ

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
ƒËÏËÚ˙ √ÂÓ„ËÂ‚ Õ‡È‰ÂÌÓ‚

ì»«œ–¿¬» —≈! Ã”“–» ¬⁄Õ!î
ΔË‚ÍÓ »‚‡ÌÓ‚ “‡·‡ÍÓ‚
ƒ‡„ÓÏË √ÂÓ„ËÂ‚ Œ¯‡‚ÍÓ‚

3 Ã»– - ¬¿–Õ¿ (15 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
—Î‡‚ÂÌ‡ ƒËÏËÚÓ‚‡ “Ó˜Â‚‡
—Ú‡ˆËÏË »ÎÍÓ‚ œ‡‚ÎÓ‚
“‡Ìˇ “Ó‰ÓÓ‚‡ œÂÚÓ‚‡
œ‡‚ÂÎ ¿ÎÂÍÒÂÂ‚ ’ËÒÚÓ‚
¬Î‡‰ËÏË —Î‡‚˜Â‚ ¬˙ÎÂ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
À˛·ÓÏË ¿ÌÚÓÌÓ‚  ‡ËÏ‡ÌÒÍË
¡ÓÈÍÓ œÂÚÓ‚  ‡ÙÂ‰ÊËÂ‚
»‚‡ÈÎÓ  ‡ÒËÏËÓ‚  ÓÊÛı‡Ó‚
 ËËÎ —‡¯Â‚ —ËÏÂÓÌÓ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¡ÓËÒÎ‡‚ √Ûˆ‡ÌÓ‚ √Ûˆ‡ÌÓ‚
‘ËÎ˜Ó  ˙ÒÚÂ‚ ‘ËÎÂ‚

ƒœ—
≈‰Ê‡Ì —Â·‡ÈÚËÌ ≈·‡ÚËÌ

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
—ÚÓˇÌ ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰Ó‚ ÃËı‡ÎÂ‚
—ÚÂÎ‡ ƒËÏËÚÓ‚‡ ÕËÍÓÎÓ‚‡

ì»ÁÔ‡‚Ë ÒÂ! ÃÛÚË ‚˙Ì!î
“‡ÚˇÌ‡ ƒÓÌ˜Â‚‡ “ÓÚÂ‚‡

4 Ã»– - ¬≈À» Œ “⁄–ÕŒ¬Œ
(8 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
 ÓÒÚ‡‰ËÌ √ÂÓ„ËÂ‚ ¿Ì„ÂÎÓ‚
ƒËÏËÚ˙ —ÚÓÈÍÓ‚ ÕËÍÓÎÓ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
fl‚Ó –ÛÏÂÌÓ‚ ¡ÓÊ‡ÌÍÓ‚
¬ÂÒÂÎ‡ ÕËÍÓÎ‡Â‚‡ ÀÂ˜Â‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
ÃÓÏ˜ËÎ  ÛÌ˜Â‚ »‚‡ÌÓ‚
’ËÒÚÓ ÃËı‡ÈÎÓ‚ ƒÓ˜Â‚

ƒœ—
Ã‡ÒÚ˙Ì ŒÒÏ‡ÌÓ‚ Ã‡ÒÚ˙ÌÓ‚

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
 ‡ÎÓˇÌ ÃËÎÍÓ‚ flÌÍÓ‚

5 Ã»– - ¬»ƒ»Õ (4 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
–ÓÒËˆ‡ À˛·ÂÌÓ‚‡  ËÓ‚‡

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
‘ËÎËÔ —ÚÂÙ‡ÌÓ‚ œÓÔÓ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
»‚Ó √ÂÓ„ËÂ‚ ¿Ú‡Ì‡ÒÓ‚

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
À˛·ÂÌ »‚‡ÌÓ‚ »‚‡ÌÓ‚

6 Ã»– - ¬–¿÷¿ (6 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
œÂÚˇ ÷‚ÂÚ‡ÌÓ‚‡ ¿‚‡ÏÓ‚‡
 ‡ÒÂÌ √ÂÓ„ËÂ‚  ˙ÒÚÂ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
»‚‡Ì ¬‡ÒËÎÂ‚ ’ËÌÓ‚ÒÍË

ì»ÁÔ‡‚Ë ÒÂ! ÃÛÚË ‚˙Ì!î
¿Ì‰ÂÈ ’ËÒÚÓ‚ ¬˙Î˜Â‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¿Ì‡ÒÚ‡Ò Ã‡ËÌÓ‚ œÓÔ‰ËÏËÚÓ‚

ƒœ—
…Ó‰‡Ì  ËËÎÓ‚ ÷ÓÌÂ‚

7 Ã»– - √¿¡–Œ¬Œ (4 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
“ÓÏËÒÎ‡‚ œÂÈÍÓ‚ ƒÓÌ˜Â‚
ÕÂ‚ÂÌ‡ ≈‚ÒÚ‡ÚËÂ‚‡ ÃËÌÂ‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
ƒÂÎˇÌ‡ ¬‡ÎÂËÂ‚‡ œÂ¯Â‚‡

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
 ÛÏ √ÂÓ„ËÂ‚ ƒÓÌ˜Â‚

8 Ã»– - ƒŒ¡–»◊ (6 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
ƒÂÌËˆ‡ ≈‚„ÂÌËÂ‚‡ —‡˜Â‚‡
 ‡ÒËÏË ’ËÒÚÓ‚ ÕËÍÓÎÓ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
Ã‡ˇ …Ó‰‡ÌÓ‚‡ ƒËÏËÚÓ‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
ƒËÎˇÌ √ÓÒÔÓ‰ËÌÓ‚ √ÓÒÔÓ‰ËÌÓ‚

ƒœ—
’‡Ò‡Ì ¿ıÏÂ‰ ¿‰ÂÏÓ‚

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¿Î·ÂÌ‡ —ËÏÂÓÌÓ‚‡ ¬˙·‡ÌÓ‚‡

9 Ã»– -  ⁄–ƒΔ¿À» (5 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
÷‚ÂÚ‡ ¬˙Î˜Â‚‡  ‡‡ˇÌ˜Â‚‡

ƒœ—
ÃÛÍ‡‰‰ÂÒ fiÒÛÙ Õ‡Î·‡ÌÚ
¡‡È‡Ï fiÁÍ‡Ì ¡‡È‡Ï
¿‰ÎÂÌ ÿÛÍË ÿÂ‚ÍÂ‰

ì»ÁÔ‡‚Ë ÒÂ! ÃÛÚË ‚˙Ì!î
Ã‡ÍÒËÏ  ÓÎÂ‚ √ÂÌ˜Â‚

10 Ã»– -  fi—“≈Õƒ»À
(4 Ã¿Õƒ¿“¿)

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
–ÛÏÂÌ ÕËÍÓÎÓ‚ √ÂÓ„ËÂ‚

√≈–¡-—ƒ—
’ËÒÚÓ ¡Ó„ÓÏËÎÓ‚ “ÂÁËÈÒÍË
ÃËı‡ÂÎ‡ flÒÂÌÓ‚‡  ÛÏÓ‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
¿ÌÚÓÌ …Ó‰‡ÌÓ‚ ¿‰‡ÏÓ‚

11 Ã»– - ÀŒ¬≈◊ (5 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
ÕËÍÓÎ‡È Õ‡ÌÍÓ‚ Õ‡ÌÍÓ‚
»‚‡Ì ÕËÍÓÎÓ‚ ÃËıÓ‚ÒÍË

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
÷‚ÂÚÂÎËÌ‡ ÕËÍÓÎ‡Â‚‡ √ÂÓ„ËÂ‚‡

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
»ÂÌ‡ “Ó‰ÓÓ‚‡ ¿Ì‡ÒÚ‡ÒÓ‚‡

ƒœ—
–Û¯ÂÌ ÃÂıÏÂ‰ –ËÁ‡

12 Ã»– - ÃŒÕ“¿Õ¿
(5 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
»ÂÌ‡ ÃÂÚÓ‰ËÂ‚‡ ƒËÏÓ‚‡
»ÎËˇ ƒËÏËÚÓ‚ À‡Á‡Ó‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
œÎ‡ÏÂÌ ÕËÍÓÎ‡Â‚ ¿·Ó‚ÒÍË

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¿Ú‡Ì‡Ò œÂÚÓ‚  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚

ƒœ—
ƒËÏËÚ˙ »‚‡ÌÓ‚ ¿‚‡ÏÓ‚

13 Ã»– - œ¿«¿–ƒΔ» 
(9 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
≈Í‡ÚÂËÌ‡ —Ô‡ÒÓ‚‡ √Â˜Â‚‡-«‡ı‡-
ËÂ‚‡
ƒËÏËÚ˙ »‚‡ÌÓ‚ √Â˜Â‚
—ÚÂÙ‡Ì ÕÂ‰ÂÎ˜Â‚ ÃËÂ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
—Ú‡ÌËÒÎ‡‚ —‚ÂÚÓÁ‡Ó‚ ¡‡Î‡·‡-
ÌÓ‚
“Ó‰Ó ¬‡ÒËÎÂ‚ ¬‡ÒËÎÂ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
œÎ‡ÏÂÌ »‚‡ÌÓ‚ ÃËÎÂ‚
œÂÚˇ ÕËÍÓÎ‡Â‚‡ ÷‡ÌÍÓ‚‡

ƒœ—
fiÏÂ ÃÛÒÚ‡Ù‡ ’‡ÏÁ‡
—Â„ÂÈ Ã‡ÌÛ¯Ó‚  Ë˜ËÍÓ‚

14 Ã»– - œ≈–Õ» 
(4 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
 ËËÎ ÃËÎ‡ÌÓ‚ ¿Ì‡ÌËÂ‚
ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ’ËÒÚÓ‚‡ ¿ıÎ‡‰Ó‚‡ -
¿Ú‡Ì‡ÒÓ‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
√‡Îˇ Ã‡ËÌÓ‚‡ ¡˙‰‡ÒÍ‡

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
—ÚÓˇÌ ÃËı‡ÈÎÓ‚ ÃË˜Â‚

15 Ã»– - œÀ≈¬≈Õ (9 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
√Ë„Ó ¿Ì„ÂÎÓ‚ √Ó˜Â‚
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ ¡Ó„‰‡ÌÓ‚ ÕËÍÓÎÓ‚
œÎ‡ÏÂÌ “‡˜Â‚ œÂÚÓ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
–‡‰ÓÒÚËÌ œÂÚÂ‚ ¬‡ÒËÎÂ‚
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ ¿Ú‡Ì‡ÒÓ‚ ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰-
Ó‚
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ ¬ÂÎËÒÎ‡‚Ó‚ “Ó‰ÓÓ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
–ÛÏÂÌ ¬‡ÒËÎÂ‚ √Â˜Â‚
»ÎËˇÌ —Î‡‚ÂÈÍÓ‚ …ÓÌ˜Â‚

ƒœ—
¬ÂÎËÒÎ‡‚‡ »‚‡ÌÓ‚‡  ˙ÒÚÂ‚‡

16 Ã»– œÀŒ¬ƒ»¬ - √–¿ƒ
(11 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
»‚‡Ì ¡ÓËÒÓ‚ “ÓÚÂ‚
¬ÂÊ‰Ë ÀÂÚËÙ –‡¯Ë‰Ó‚
–‡‰ÓÏË œÂÚÓ‚ ◊ÓÎ‡ÍÓ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
“Ó¯ÍÓ …Ó‰‡ÌÓ‚ ’‡‰ÊËÚÓ‰ÓÓ‚
¿ÌÚÓ‡ÌÂÚ‡ ¿Ì‰ÓÌÓ‚‡ —ÚÂÙ‡ÌÓ‚‡
“ÂÓ‰Ó‡ Ã‡„‡ËÚÓ‚‡ œÂÌÂ‚‡

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
»‚Ó ¿Ì„ÂÎÓ‚ ’ËÒÚÓ‚
»‚‡Ì ¡Ó„ÓÏËÎÓ‚ œÂÚÍÓ‚

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
Ã‡ÌÓÎ  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚ œÂÈÍÓ‚
»‚‡ÈÎÓ œÂÂ‚ —Ú‡Ë·‡ÚÓ‚

ì»ÁÔ‡‚Ë ÒÂ! ÃÛÚË ‚˙Ì!î
Ã‡Ëˇ ¬‡ÒËÎÂ‚‡  ‡ÔÓÌ

17 Ã»– œÀŒ¬ƒ»¬ - Œ¡À¿—“
(11 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
ƒ‡ÌË —ÚÂÙ‡ÌÓ‚‡  ‡Ì‡ÁËÂ‚‡
ÃÎ‡‰ÂÌ ÕËÍÓÎÓ‚ ÿË¯ÍÓ‚
ƒ‡ÌÍ‡ ≈‚ÒÚ‡ÚËÂ‚‡ «Ë‰‡Ó‚‡ -
À˛ÚÓ‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
“‡ÌÂ  ‡‰Ë “˛ÍÓ„ÎÛ
À˙˜ÂÁ‡ »‚‡ÌÓ‚ ¡‡Í˙‰ÊËÂ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
Ã‡ÌÓÎ “ËÙÓÌÓ‚ √ÂÌÓ‚
¬ÂÒÍ‡ Ã‡ËÌÓ‚‡ ÕÂÌ˜Â‚‡
≈ÌÍÓ √ÂÓ„ËÂ‚ Õ‡È‰ÂÌÓ‚

ƒœ—
–‡Ï‡‰‡Ì ¡‡È‡Ï ¿Ú‡Î‡È

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¬ÂÎËÁ‡ Ã‡ÚÂÂ‚ ÿ‡Î‡Ï‡ÌÓ‚

ì»ÁÔ‡‚Ë ÒÂ! ÃÛÚË ‚˙Ì!î
–ÛÏÂÌ Ã‡ËÌÓ‚ …ÓÌ˜Â‚

18 Ã»– - –¿«√–¿ƒ
(4 Ã¿Õƒ¿“¿)

ƒœ—
¿ıÏÂ‰ –Â‰ÊÂ·Ó‚ ¿ıÏÂ‰Ó‚
ƒÂÌËÒ fiÌ‡Î “‡Ú‡

√≈–¡-—ƒ—
ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ¬˙Î˜Â‚‡ ¿Ú‡Ì‡ÒÓ‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
ƒ‡„ÓÏË —ÚÂÙ‡ÌÓ‚ œÂÚÓ‚

19 Ã»– - –”—≈ (8 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
 ‡ÒÂÌ  ËËÎÓ‚  ‡ÎÂ‚
œÎ‡ÏÂÌ ƒÛÎ˜Â‚ ÕÛÌÂ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
—‚ÂÚÎËÌ  ÓÒÚÓ‚ —ÚÓˇÌÓ‚
¬‡ÒËÎ …Ó‰‡ÌÓ‚ √ÂÓ„ËÂ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
 ÛÏ «‡ÍÓ‚
√ÂÓ„Ë —ÚÓËÎÓ‚

ƒœ—
¡˛ı‡Ì »ÎËˇÁÓ‚ ¿·‡ÁÓ‚

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
ÃËÚÍÓ ’ËÒÚÓ‚  ÛÌ˜Â‚

20 Ã»– - —»À»—“–¿ (4 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
“Ó‰Ó —Ú‡Ï‡ÚÓ‚ “Ó‰ÓÓ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
œÂÚ˙ ’ËÒÚÓ‚ ƒËÏËÚÓ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¬ˇ‡ ≈ÏËÎÓ‚‡ …Ó‰‡ÌÓ‚‡

ƒœ—
ƒÊÂ‚‰ÂÚ »·ˇÏ ◊‡Í˙Ó‚

21 Ã»– - —À»¬≈Õ (6 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ΔÂÍÓ‚‡ “‡ÌÂ‚‡
Ã‡Ëˇ ŸÂÂ‚‡ ¡ÂÎÓ‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
¬Î‡‰ËÏË —ÚÓˇÌÓ‚ –ÛÒÂ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¿Ú‡Ì‡Ò «‡ÙËÓ‚ «‡ÙËÓ‚

ƒœ—
’‡ÚË‰ÊÂ ÃÂıÏÂ‰Ó‚‡ √ÂÓ„ËÂ‚‡

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
ƒËÏËÚ˙ œÂÚÓ‚ —ˇÓ‚

22 Ã»– - —ÃŒÀflÕ (4 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
ƒ‡ÌËÂÎ‡ ¿Ì‡ÒÚ‡ÒÓ‚‡ ƒ‡ËÚÍÓ‚‡-
œÓ‰‡ÌÓ‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ ÕËÍÓÎÓ‚ ¬˙Î˜Â‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ “ËıÓÏËÓ‚ —ËÏÓ‚

ƒœ—
’‡ÈË –Â‰ÊÂ·Ó‚ —‡‰˙ÍÓ‚

23 Ã»– - —Œ‘»fl (16 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
–ÛÏÂÌ ƒËÏËÚÓ‚ ’ËÒÚÓ‚
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ –ÛÏÂÌÓ‚ ÕÂÌÍÓ‚
ƒËÏËÚ˙ ¡ÓËÒÓ‚ √Î‡‚˜Â‚
ÃËÎÂÌ‡ ÷‚ÂÚ‡ÌÓ‚‡ ƒ‡ÏˇÌÓ‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
¿Ì‰ÂÈ »‚‡ÌÓ‚ ◊Ó·‡ÌÓ‚
»‚‡ ÃËÚÂ‚‡ …Ó‰‡ÌÓ‚‡-–ÛÔ˜Â‚‡
¿Ì‰ÂÈ ÕËÍÓÎ‡Â‚ ÃËı‡ÈÎÓ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
’ËÒÚÓ “‡Ì˜Â‚ œÓ‰‡ÌÓ‚
¡Î‡„Ó‚ÂÒÚ  ËËÎÓ‚  ËËÎÓ‚

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¿Ú‡Ì‡Ò œÂÚÓ‚ ¿Ú‡Ì‡ÒÓ‚
¿ÌÚÓ‡ÌÂÚ‡ ƒËÏËÚÓ‚‡ ÷ÓÌÂ‚‡
œÂÚ˙ flÒÂÌÓ‚ Ã‡ËÌÓ‚
Õ‡‰ÂÊ‰‡ √ÂÓ„ËÂ‚‡ …Ó‰‡ÌÓ‚‡
√ÂÓ„Ë …Ó‰‡ÌÓ‚ √‡ÌÂ‚
»‚‡Ì √ÂÓ„ËÂ‚ ¬ÂÎÓ‚

ì»ÁÔ‡‚Ë ÒÂ! ÃÛÚË ‚˙Ì!î
Ã‡ˇ ¡ÓÊË‰‡Ó‚‡ Ã‡ÌÓÎÓ‚‡ -
Õ‡È‰ÂÌÓ‚‡

24 Ã»– - —Œ‘»fl (12 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
–ÓÒÂÌ ƒËÏËÚÓ‚ ΔÂÎˇÁÍÓ‚
“ÓÏ‡ À˛·ÓÏËÓ‚ ¡ËÍÓ‚
≈‚„ÂÌËˇ ¡ËÒÂÓ‚‡ ¿ÎÂÍÒËÂ‚‡

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
ÃËÍ‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚‡ «‡ÈÍÓ‚‡
—Ú‡ÌËÒÎ‡‚ ƒËÏËÚÓ‚ √Ó‚Â‰‡Ó‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
√ÂÓ„Ë —Ú‡ıËÎÓ‚ —‚ËÎÂÌÒÍË
¡ÓËÒ ÷‚ÂÚÍÓ‚ ÷‚ÂÚÍÓ‚

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¬Î‡‰ËÒÎ‡‚ œ‡Ì˜Â‚ œ‡ÌÂ‚
»‚aÈÎÓ ÕËÍÓÎ‡Â‚ ÃË˜Â‚
Ã‡ÚËÌ ƒËÏËÚÓ‚ ƒËÏËÚÓ‚
÷ÂˆÍ‡ √ÂÓ„ËÂ‚‡ ¡‡˜ÍÓ‚‡

ì»ÁÔ‡‚Ë ÒÂ! ÃÛÚË ‚˙Ì!î
¿Ï‡Ì ¿„ÓÔ ¡‡·ËÍˇÌ

Œ ŒÕ◊¿“≈À≈Õ —œ»—⁄  Õ¿ Œ¡fl¬≈Õ»“≈ Œ“ ÷»  Õ¿–ŒƒÕ» œ–≈ƒ—“¿¬»“≈À» ¬ 45-“Œ Õ¿–ŒƒÕŒ —⁄¡–¿Õ»≈
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С 20% по-скъпо ще е
агнешкото месо от
български производители
за Великден и Гергьовден
тази година, предупреж-
дават от Националната
овцевъдна и козевъдна
асоциация. Мерките сре-
щу КОВИД-19 по време
на извънредното положе-
ние миналата година за-
трудниха изкупуването
на агнета и много от ов-
цевъдите продаваха на
занижени цени между

Българското агнешко
ще е с 20% по-скъпо
Между 14 и 19 лв. за килограм е цената му по магазините

4,50 до 5,50 лв. за кило-
грам на едро, припомнят
от асоциацията. Освен
това през трудната 2020
г. двойно са поскъпнали
фуражите, което увели-
чава цената на трупното
месо с около 15%.

В търговската мрежа
в зависимост от разфа-
совката цената на
българското агнешко се
движи от 14 до 19 лв. за
килограм. Цената на аг-
нешкото месо на едро се

браншът е готов да по-
срещне тазгодишното
търсене”, обясни пред
БНР Симеон Караколев,
съпредседател на асоци-
ацията на овцевъдите.
Очаква се и внос. От На-
ционалната овцевъдна и
козевъдна асоциация
обръщат специално вни-
мание на контролните
органи за евтиното месо,
което ще бъде внесено от
Македония. “Искаме по-
задълбочено да се прове-

ри македонското агнеш-
ко, защото имаме инфор-
мация, че животните там
се хранят с месокостно
брашно или т. нар. “труп-
но брашно”. В България
и в ЕС е забранено то да
се добавя във фуража”,
поясни Караколев.
“Българското агнешко
месо е със син печат,
всичко останало е с чер-
вен”, каза експертът.
Инициативата за различ-
ните по цвят печати е от

Затворените ресторанти сринаха
производството на алкохол

Промишленото производ-
ство през февруари е намаля-
ло с 3,4% в сравнение с годи-
на назад, а строителството се
е свило с 4,2% за същия пери-
од, показват данни на НСИ.
Според тях на годишна база
преработващата промишле-
ност  регистрира спад от 4,6,
а производството и доставка-
та на електроенергия с 4 на
сто. Значителен спад в прера-
ботващата промишленост
спрямо същия месец на мина-
лата година има при произ-
водството на напитки - с 43%,
обработката на кожи, произ-

водството на изделия от обра-
ботени кожи без косъм - с
24,9%, ремонта и инсталира-
нето на машини и оборудване
- с 15,8%. Най-голямо увели-
чение е отчетено при произ-
водството на компютърна и
комуникационна техника, еле-
ктронни и оптични продукти -
с 15,3%, на изделия от каучук
и пластмаси - с 13,9%, на тек-
стил - с 13,3% и на електриче-
ски съоръжения - със 7,3%.
Спадът в производството на
алкохол се дължи основно на
затварянето на ресторанти,
барове и дискотеки, както и

на по-малкото чужденци в
страната.

Със 7,4% се е увеличил обо-
ротът при търговията с нехра-
нителни стоки, при продажба-
та на автомобилни горива и
смазочни материали ръстът е
4,7%. Значителен ръст на обо-
рота регистрират търговците,
които продават текстил, облек-
ло, обувки и кожени изделия -
44,8%. С 9,5% се е увеличила
търговията с компютърна и
комуникационна техника, а с
фармацевтични и медицински
стоки - с 8,6%, показват дан-
ните на НСИ.

Ще компенсират перничани
заради авариите с парното

Комисията за енергийно и водно регулиране (КЕВР) задължи
“Топлофикация Перник” да компенсира потребителите заради нару-
шено качество на топлоподаването през декември 2020 г. и януари
2021 г. за продължителни периоди от време. Според комисията така
дружеството не е изпълнило показателите за качество на топлоснаб-
дяването. След оплаквания на перничани за нарушено топлоснабдя-
ване енергийният регулатор направи проверка на топлофикацията в
града. Тя показва, че от 11 до 21 януари 2021 г. с нарушено топло-
подаване за различен срок са били 5473 потребители, присъединени
към 174 абонатни станции. През януари от дружеството, свързвано-
то с Христо Ковачки, обясниха, че аварии при тях не е имало и
причината за проблемите е предимно в остарелите сградни инстала-
ции, необезвъздушените инсталации и липсата на изолация.

КЕВР задължи дружеството до 15 май да компенсира потре-
бителите. До седмица след изпълнение на задължителните пред-
писания ТЕЦ в Перник трябва да предостави на КЕВР инфор-
мация за свършеното.

Такситата в София вече возят на по-високи цени
Почти всички такси-

метрови компании в
столицата вече са акту-
ализирали цените си.
Причината - от 2 май
влиза в сила по-висока
първоначална такса за
такситата. След 2 май
всички таксита у нас
трябва да работят на
новите тарифи. В про-
тивен случай водачите
ще подлежат на глоби
до хиляда лева. Преди
компаниите да започнат
да работят по новите
цени, е необходимо апа-
ратите в автомобилите
да бъдат пренастроени
и тествани от Държав-
ната агенция за метро-
логичен и технически
надзор.

“Увеличението не е
голямо, дори няма и
0,80 лв.”, казват пред
БНР управителите на
две от големите компа-
нии в София Найден
Петров и Емил Игнатов.
“Нашите клиенти об-
служваме с първоначал-
на тарифа 1,54 лв., днев-
ната е 0,79 лв., а нощна-
та - 0,90 лв. И повиква-

От началото на ап-
рил в страната се на-
блюдава повишена
консумация на елект-
роенергия, като основ-
ните причини са нис-
ките външни темпера-
тури, особено рано су-
трин и вечер. Това со-
чат оперативните дан-
ни на Електроенергий-
ния системен опера-
тор (ЕСО) за товара на
енергийната система в
България.

Най-голямо нараст-
ване на товара - с по
около 18%, е отчетено
в часовия пояс от 14 до
18 часа. След 19 ч. на-
растването на консума-
цията е с по-малък про-
цент и е в рамките от
13,9% до 16%. В 23 ч. е
отчетен по-голям товар
- 13,9%, което се дължи
в известна степен не
само на застудяването,
а и на смяната на часо-
вото време. Хората

Късната пролет
увеличи потреблението
на електроенергия

вече включват перални-
те и климатиците след
11 ч. вечерта, за да хва-
нат по-евтината нощна
тарифа.

Данните на ЕСО по-
казват, че през периода
януари-март базовите
централи в страната са
произвели 10,1 терават-
часа електроенергия,
което означава намале-
ние от 3,4% на годишна
база.

От справката е вид-
но, че през първите три
месеца на годината в
страната са произведе-
ни 12,6 тераватчаса еле-
ктроенергия. Потребле-
нието е в размер на 11,3
тераватчаса, което е
спад от 0,12 на сто
спрямо същия период
на 2020 г. Износът рас-
те - салдото между из-
носа и вноса на елект-
роенергия в страната е
положително и се уве-
личава с 82%.

СНИМКА МИХАЕЛА КАТЕРИНСКА

не - 0,70 лв. Престоят е
0,22 лв.”, обясниха те и
добавиха: “При нас от
800 автомобила около
650 са претарифирали.
Никой няма да работи
на по-ниска цена, при
положение че първо -
законът го задължава, и

второ - 8,40 лв. на ден,
10 лева на ден повече да
изкара, никой няма да се
разсърди”.

Всеки клиент има
право да подава сиг-
нал, когато му е отка-
зан курс. Той има пра-
во да сигнализира ор-

ганите на ДАИ. Освен
с цел увеличаване до-
хода на таксиметровия
шофьор, превозвачите
поискаха по-високи
цени и заради курсове-
те на къси разстояния,
които според тях са
нерентабилни.

е покачила с близо лев за
последната година. Дока-
то през 2020 г. то е
поддържало 14,66 лв./кг,
през тази година то е
скочило до 15,55 лв./кг.
Това сочат данните на
Държавната комисия по
стоковите борси и
тържищата.

“Традиционно по Ве-
ликден и Гергьовден
българските потребите-
ли консумират около
половин милион агнета и

2019 г. по настояване на
българските овцевъди.

През седмицата фонд
“Земеделие” обяви, че
отпуска 1 млн. лв. за
българските кланици, с
което ги насърчава да
изкупуват български аг-
нета при цени не по-мал-
ко от 5,50 лв. за кг. Цел-
та на субсидията е също
така да се насърчи ди-
ректната покупка от фер-
мерите и да се ограничат
прекупвачите.
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Жители на град Мандалай в Мианмар протестираха за пореден ден срещу преврата от 1 февруари.
Сред демонстрантите има и лица, носещи собственоръчно направени оръжия, за да се предпазят
от жестоките репресии на армията. От началото на протестите са загинали 700 демонстранти

Стотици перуанци, живеещи
в Барселона, се наредиха на
опашка, за да гласуват на
парламентарните избори в Перу.
Правото си на глас те упражниха
в консулството на страната им
в каталунската столица. 56 000
перуанци от общо 150-те хиляди,
живеещи в Испания, са се
регистрирали за изборите

14 полицаи бяха ране-
ни при поредните безре-
диците в Северна Ирлан-
дия, съобщи АП. “Това
беше безразсъдно и опас-
но престъпно поведение”,
отбеляза главният инспек-
тор Дарън Фокс и добави,
че протестиращите
хвърлят коктейли “Моло-
тов” и керемиди по поли-
цията. Общият брой на
полицаите, пострадали при
започналите на 28 март
протести, достигна 88
души.

Според медиите, в без-
редиците са замесени по-
лувоеннизирани групиров-

Полицаи ранени
в Северна Ирландия

ки, които използват деца
между 12 и 15 г.

Протестиращите са
привърженици на остава-
нето на провинцията в
Обединеното кралство, те
са недоволни от статута
на Северна Ирландия след
Брекзит. Според тях това
затруднява връзките с
Лондон в полза на контак-
тите с Дъблин. Те настоя-
ват ръководството на пар-
тията “Шин Фейн”,която е
за обединяването на ост-
ров Ирландия, да бъдат на-
казани за нарушаването на
ограниченията на локдау-
на миналото лято.

Опозиционната партия
ВМРО-ДПМНЕ обвини
представители на правителст-
вото в “осигуряването на ло-
гистика, подкрепа и защита
на най-силните мафии и нар-
кокартели в Европа и извън
нея”.

Генералният секретар на
организацията Георги Сайко-
ски заяви, че действията на
вътрешния министър Оливер
Спасовски по аферата “Ма-
фия” са скандални.

“До този момент няма
нито една издадена заповед
за арест на нито един от над
двестата престъпници и нар-
кобосове, получили македон-
ски паспорт с открадната

ВМРО-ДПМНЕ атакува
вътрешния министър
Аферата „Мафия” стига до върховете
на властта, твърди опозицията

Разногласия между предсе-
дателите на Европейския
съвет Шарл Мишел и на Ев-
рокомисията Урсула фон дер
Лайен са в основата на скан-
дала с пренебрегването на
Фон дер Лайен в Анкара. Това
твърди германското сп. “Шпи-
гел”, цитирано от турският в.
“Йени шафак”. На срещата с
турския президент Реджеп
Ердоган Лайен бе сложена на
страничен диван, вместо на
стол редом до Ердоган и
Мишел.

Според “Шпигел” между
Мишел и Лайен има разногла-
сия от месеци, особено по
международните въпроси.

„Дивайнгейт” разкри
раздора Мишел-Лайен

Мишел настоявал за по-голя-
ма роля, защото засега ръко-
води единствено провеждане-
то на срещи на върха на ЕС,
а Фон дер Лайен настоява “да
поеме кормилото, за да пока-
же на света своя търговски и
регулаторен потенциал”.

Евродепутатът Арно Дан-
жан от дясноцентристката
Републиканска партия във
Франция бе цитиран от в.
“Льо Опинион”, че “отноше-
нията им са конфликтни от
първия ден. Епизодът в Тур-
ция е просто най-видимият
инцидент, но има почти еже-
дневни инциденти между тях
и техните екипи”.

самоличност. Вместо това
Седат Пекер, чиято мрежа е
арестувана от турската по-
лиция в Истанбул, е защитен
от полицията на Спасовски в
Македония”, заяви Сайкоски
на пресконференция.

Той добави, че “цялата
афера “Мафия” се свежда до
арестуването на няколко
държавни служители. А пи-
палата на мафията се издигат
нагоре” и    арестуваните
служители могат да бъдат ви-
дени в компанията на ми-
нистър Спасовски. Сайкоски
показа снимка на една от
арестуваните служителки на
МВР “в семейна атмосфера с
Оливер Спасовски”. “Подо-

зренията недвусмислено оти-
ват до върха на правителст-
вото, където са Зоран Заев и
Оливер Спасовски”, каза ген-
секът на ВМРО-ДПМНЕ.

“Няма ден, в който да
няма скандал, няма ден, в
който Заев да не оправдава
някой министър, затънал до
гуша в престъпления”, заклю-
чи Сайкоски. Според опози-
цията, сред притежателите
на фалшиви паспорти на Се-
верна Македония има хора,
които се издирват или са осъ-
дени за убийства, за търго-
вия с наркотици и други
престъпления.

На 6 април министър
Спасовски обяви, че девети-

ма служители на МВР са
били задържани и един се
издирва заради издаването на
фалшиви паспорти на Север-
на Македония на 215 души с
“високорисков профил”. Ста-
ва дума за чужденци, които
са били издирвани с между-
народни заповеди за арест.
Задържаните служители са
отговаряли за издаването и
одобряването на документи-
те за самоличност. Операци-
ята беше проведена съвмест-
но със службите на САЩ и с
Интерпол. Спасовски от своя
страна обвини ВМРО-
ДПМНЕ, че изнасяйки ин-
формация, пречи на разслед-
ването.
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Мигранти спасени
в Ламанша

Френски кораби са спасили 84
бежанци в Ламанша, докато са се
опитвали да стигнат британски-
те брегове. В събота патрулен
кораб е прибрал 11 души край
курорта Льо Туке. По-късно кораб-
влекач е взел още 24 човека от
друга лодка. Катер на френската
брегова охрана е бил извикан на
помощ за 30 души край Сангат, а
19 са спасени от морската спаси-
телна организация SNSM. Над 9500
мигранти са се опитали да стиг-
нат до Великобритания по море
през 2020 г.

Турция спря покупка на
вертолети от Италия

Турските власти са спрели сдел-
ка за купуването на вертолети от
Италия, след като премиерът
Марио Драги нарече президента
Реджеп Ердоган “диктатор” зара-
ди отношението му към председа-
телката на Еврокомисията Урсу-
ла фон дер Лайен, съобщава ТАСС.
Сделката на стойност 70 млн евро
е била пред подписване, но по ис-
кане на Анкара е отложена за
неопределено време.

ОАЕ изпращат
жена в Космоса

Обединените арабски емирства
обявиха, че за първи път в исто-
рията изпращат жена на обучение
за астронавт в НАСА. Нура ал-
Матруши е избрана сред група от
над 4000 потенциални кандидати.
Общо четирима души са избрани за
космическата програма на емир-
ството.

Шестима загинали
при силно земетресение
в Индонезия

Силно земетресение с магнитуд
6 по Рихтер разтърси в неделя
източната част на индонезийския
остров Ява. Шестима души са
загинали, един човек е ранен в
свлачища в Лумаджанг и Маланг.
Епицентърът на труса е на 90 км
югозападно от Маланг на дълбочи-
на 25 километра.
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Жителка на Бишкек, столицата на Киргизстан, гласува на проведения в неделя
референдум за промени в конституцията. Предлаганите поправки са насочени предимно
към засилване правомощията на президента. В момента страната е парламентарна република

Администрацията на
президента Джо Байдън
представи бюджетно
предложение за над 1,5
трилиона долара, според
което финансирането на
здравеопазването, образо-
ванието и социалните ус-
луги ще надхвърли разхо-
дите за отбрана. Това е
промяна в политическата
линия на Доналд Тръмп.
Предвиждат се 769,4 млрд.
долара за програми, кои-
то не са свързани с отбра-
ната, за която пък са от-
пуснати 753 млрд. долара.

Здравеопазването и
социалните услуги ще по-

Белият дом планира
високи социални разходи

лучат най-голямо финан-
сиране в размер на 133,7
млрд. долара, което е с
23% повече от предход-
ната финансова година.
Министерството на обра-
зованието ще получи уве-
личение на финансиране-
то с 40,8%, с което бюд-
жетът му ще достигне
102,8 млрд долара.

Администрацията на
Байдън характеризира
увеличението на социал-
ните разходи като необ-
ходимост срещу КОВИД-
пандемията и за създава-
нето на по-справедлива
икономика.

Украински военни части че-
тири пъти са нарушили прими-
рието в съботния ден, обстрел-
вайки непризнатата Луганска
народна република (ЛНР), съоб-
щиха нейните власти, цитирани
от РИА-Новости. В петък нару-
шенията са били девет. Отделно
ЛНР съобщи, че украинската ар-
мия разполага военна техника в
контролираните от Киев райо-
ни на Донбас, които граничат с
линията на съприкосновение,
което също е нарушение на
Минските споразумения. 49
единици военна техника са раз-
положени край жилищни сгра-
ди и общински обекти, става
дума за БТР-и, самоходна зе-

нитна установка, противотан-
кови оръдия и самоходни арти-
лерийски установки.

Руският сенатор Алексей
Пушков смята, че Украйна няма
да се реши на война срещу Ру-
сия, защото последиците се раз-
бират от върхушката й, но пре-
дупреди, че Киев ще продължи с
провокациите. Според него
Москва ще бъде провокирана с
обстрели и “други видове воен-
на дейност”. “Провокацията е
най-добрият приятел на украин-
ските власти и техният главен
инструмент за военно сближа-
ване със Запада”, написа сена-
торът в Telegram-канал.

Държавният секретар на

САЩ Антъни Блинкен и бри-
танският му колега Доминик
Рааб са провели телефонни раз-
говори, изразявайки подкрепа за
Киев, заяви говорителят на
Държавния департамент Нед
Прайс. “И двамата подчертаха
необходимостта Москва неза-
бавно да преустанови натруп-
ването на военни сили и разпа-
лената реторика”, се казва в
съобщението за разговора им.
Очаква се Блинкен да пътува
до Брюксел тази седмица, за да
обсъди обстановката в Донбас.
Говорителката на Белия дом
Джен Псаки заяви в петък, че
САЩ остават в контакт с Ру-
сия, Украйна, както и с евро-

пейските си съюзници за поло-
жението в Донбас.

Европа и САЩ трябва да
засилят санкциите срещу Русия,
призова в интервю за герман-
ската медийна група “Функе”
председател на Европейската
народна партия (ЕНП) Манфред
Вебер. Той предложи  да се
пристъпи към мащабно замра-
зяване на банковите сметки на
руски бизнесмени, както и да
бъде изключена Русия от пла-
тежната система SWIFT.

Кремълският говорител Дми-
трий Песков заяви по-рано, че
Украйна не отхвърля идеята за
военно решение на проблема с
Донбас и в такъв случай никоя

държава, включително Русия,
няма да запази мълчание.

Турският президент Реджеп
Ердоган заяви след съботните
преговори с гостуващия му ук-
раински колега Владимир Зелен-
ски, че Анкара е за деескалаци-
ята в Донбас при зачитане на
териториалната цялост на Ук-
райна. Турция има за цел “да
гарантира, че Черно море оста-
ва море на мир и сътрудничест-
во”, добави още той. ДУМА
припомня, че предстои страна-
та му да пусне през Босфора
два военни кораба на САЩ в
Черно море. Обикновено тези
кораби влизат в региона в под-
крепа на Украйна. Ердоган до-
бави, че Анкара няма да при-
знае анексията на Крим.

Двете страни са се догово-
рили за сътрудничество във во-
енната индустрия,като Киев се
интересува по специално от
турските дронове, изиграли ре-
шаваща поля във военния кон-
фликт между Азербайджан и
Армения за Нагорни Карабах.
По този повод Ердоган заяви, че
това двустранно сътрудничест-
во не е насочено срещу трети
държави.

Примирието в Донбас
масово се нарушава
Ердоган даде рамо на Зеленски в конфликта с Русия

ОБЯВА
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Õ‡ 12 ‡ÔËÎ 2021 „. (ÔÓÌÂ‰ÂÎÌËÍ), ‚˙‚ ‚˙ÁÍ‡ Ò
ËÁ„‡Ê‰‡ÌÂ Ì‡ Ò„‡‰ÌÓ ‚Ó‰ÓÔÓ‚Ó‰ÌÓ ÓÚÍÎÓÌÂÌËÂ Ì‡ ÛÎ.
ì»‚‡ÈÎÓî, ‡ÈÓÌ ì ‡ÒÌÓ ÒÂÎÓî, ÒÂ Ì‡Î‡„‡ ÒÔË‡ÌÂ Ì‡
‚Ó‰ÓÔÓ‰‡‚‡ÌÂÚÓ ÓÚ 10:00 ‰Ó 18:00 ˜‡Ò‡ Ì‡ ÍÎËÂÌÚËÚÂ Ì‡
ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î, ÊË‚ÂÂ˘Ë ‚ ‡ÈÓÌ‡ Ì‡: ÛÎ. ì»‚‡ÈÎÓî, ÓÚ
ÛÎ. ìƒ‡ÏˇÌ √ÛÂ‚î ‰Ó ·ÛÎ. ìÃ‡ÍÂ‰ÓÌËˇî.

œË ÔÓ‰˙ÎÊËÚÂÎÌÓÒÚ Ì‡ ÒÚÓËÚÂÎÌÓ-ÂÏÓÌÚÌËÚÂ ‰ÂÈ-
ÌÓÒÚË Ì‡‰ 12 ˜‡Ò‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ˘Â ÓÒË„ÛË ‡ÎÚÂÌ‡-
ÚË‚ÌÓ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂ Ò ‚Ó‰ÓÌÓÒÍ‡ Ì‡ ‡‰ÂÒ: ÛÎ. ì»‚‡È-
ÎÓî, Ì‡ Í˙ÒÚÓ‚Ë˘ÂÚÓ Ò ÛÎ. ì¬Î‡‰‡ÈÒÍ‡î.

–ÂÏÓÌÚÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË ˘Â ÓÒË„ÛˇÚ ÔÓ-‰Ó·Ó ÛÔ‡‚ÎÂ-
ÌËÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‚Ó‰Ì‡Ú‡ ÏÂÊ‡, Í‡ÚÓ Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌÓ ÒÂ Ó„‡-
ÌË˜‡Ú ÁÓÌËÚÂ Ì‡ Â‚ÂÌÚÛ‡ÎÌË ·˙‰Â˘Ë Ì‡Û¯ÂÌËˇ Ì‡ ‚Ó‰Ó-
ÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂÚÓ.

«‡ÒÂ„Ì‡ÚËÚÂ ÓÚ ÔÂÍ˙Ò‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ‚Ó‰‡Ú‡ ÏÓ„‡Ú ‰‡ ÔÓÎÛ˜‡Ú
ÔÓ‚Â˜Â ËÌÙÓÏ‡ˆËˇ ÓÚ “ÂÎÂÙÓÌÌËˇ ˆÂÌÚ˙ Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡
‚Ó‰‡î ¿ƒ Ì‡ ÚÂÎÂÙÓÌ 0800 121 21 ËÎË ‰‡ ÒÎÂ‰ˇÚ Á‡ ‡Á-
‚ËÚËÂÚÓ Ì‡ ‚ÒË˜ÍË ÚÂÍÛ˘Ë ÚÂÂÌÌË ‰ÂÈÌÓÒÚË ‚ Â‡ÎÌÓ
‚ÂÏÂ ˜ÂÁ ¬ËÚÛ‡ÎÌËˇ ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ ˆÂÌÚ˙ Ì‡ ‰ÛÊÂ-
ÒÚ‚ÓÚÓ - http://www.sofiyskavoda.bg/water_stops.aspx.

ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ¿ƒ ÔÂ‰‚‡ËÚÂÎÌÓ ÒÂ ËÁ‚ËÌˇ‚‡ Ì‡
Ò‚ÓËÚÂ ÍÎËÂÌÚË Á‡ ÔË˜ËÌÂÌËÚÂ ‚ÂÏÂÌÌË ÌÂÛ‰Ó·ÒÚ‚‡!

»ÌÚÂÌÂÚ Ò‡ÈÚ˙Ú Ì‡ ‰ÛÊÂÒÚ‚ÓÚÓ (www.sofiyskavoda.bg)
‰‡‚‡ ‚˙ÁÏÓÊÌÓÒÚ Ì‡ ÍÎËÂÌÚËÚÂ ‰‡ ÒÂ ‡·ÓÌË‡Ú Á‡ Ò˙Ó·˘Â-
ÌËˇÚ‡ Á‡ ÔÂÍ˙Ò‚‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡‚‡ÌÂÚÓ. Õ‡ ÂÎÂÍÚÓÌÌ‡Ú‡
ÒË ÔÓ˘‡ ÚÂ ÏÓ„‡Ú ÎË˜ÌÓ ‰‡ ÔÓÎÛ˜‡‚‡Ú ËÌÙÓÏ‡ˆËˇ Á‡ ÔÎ‡-
ÌË‡ÌËÚÂ ÒÔË‡ÌËˇ. ƒÛ„ Ì‡˜ËÌ Â ‰‡ ÒÂ ‚˙ÁÔÓÎÁ‚‡Ú ÓÚ
·ÂÁÔÎ‡ÚÌ‡Ú‡ ÛÒÎÛ„‡ Á‡ ËÁ‚ÂÒÚˇ‚‡ÌÂ ˜ÂÁ —Ã—.

ŒÚ‰ÂÎ  ÓÏÛÌËÍ‡ˆËË Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î

ƒËÏËÚ˙ ƒÛÏÂ‚ Â Ì‡ 28„. ÓÚ „‡‰ œÎÓ‚‰Ë‚. œÂÁ
ÒÂÔÚÂÏ‚Ë 2018„. ˜Û‚‡ ‰Ë‡„ÌÓÁ‡Ú‡ ıÓÌË˜Ì‡ ÏËÂÎÓË‰Ì‡
ÎÂ‚ÍÂÏËˇ. «‡ÔÓ˜‚‡ ‚Â‰Ì‡„‡ ÎÂ˜ÂÌËÂ Ò ÚËÓÁËÌ ÍËÌ‡ÁÌË
ËÌıË·ËÚÓË, ÍÓËÚÓ ÍÓÌÚÓÎË‡Ú Á‡·ÓÎˇ‚‡ÌÂÚÓ, ÌÓ ÌÂ ÔÓ-
ÒÚË„‡Ú ÊÂÎ‡ÌËˇ ÂÙÂÍÚ. œÂÁ ÏÂÒÂˆ ˇÌÛ‡Ë Ú‡ÁË „Ó‰ËÌ‡
ƒËÏËÚ˙ Á‡ÔÓ˜Ì‡ ‰‡ ËÁÔËÚ‚‡ ÌÂÚ˙ÔËÏË ·ÓÎÍË ‚ „Î‡‚‡Ú‡,
ÔË‰ÛÊÂÌË Ò ÓÚÔ‡‰Ì‡ÎÓÒÚ Ë „‡‰ÂÌÂ. œÓÒÂÚË Â‰Ëˆ‡ ÌÂ-
‚ÓÎÓÁË ‚ —ÓÙËˇ, Í‡ÍÚÓ Ë ÒÔÂ¯ÌËˇ Í‡·ËÌÂÚ ‚ ì“ÓÍÛ‰‡î
Ë ÓÚ ‚ÒË˜ÍË ÎÂÍ‡Ë ÔÓÒÚ‡‚ÂÌ‡Ú‡ ‰Ë‡„ÌÓÁ‡ ·Â¯Â ìÚÂÌ-
ÁËÓÌÌÓ „Î‡‚Ó·ÓÎËÂî. —ÎÂ‰‚‡Ú 3 Ï˙˜ËÚÂÎÌË ÒÂ‰ÏËˆË ÎÂ˜Â-
ÌËÂ Á‡ ìÚÂÌÁËÓÌÌÓ „Î‡‚Ó·ÓÎËÂî, ‡Á·Ë‡ ÒÂ, ·ÂÁ Â-
ÁÛÎÚ‡Ú. ƒÓÍ‡ÚÓ ÌÂ ÒÂ ÓÁÓ‚‡ ÓÚÌÓ‚Ó ‚ ·ÓÎÌËˆ‡ ì“ÓÍÛ‰‡î,
Í˙‰ÂÚÓ ÒÎÂ‰ Â‰Ëˆ‡ ËÁÒÎÂ‰‚‡ÌËˇ ÒÂ ÓÍ‡Á‚‡, ˜Â ƒËÏËÚ˙ Â
Ò ·Î‡ÒÚÌ‡ ÍËÁ‡ Ì‡ ÎÂ‚ÍÂÏËˇÚ‡. —ÔÂ¯ÌÓ Â ËÁÔ‡ÚÂÌ ‚˙‚
¬‡Ì‡ Á‡ ÎÂ˜ÂÌËÂ, Í˙‰ÂÚÓ Â Ë ‚ ÏÓÏÂÌÚ‡, Ë ÔÓ‚ÂÊ‰‡
‚ÚÓËˇ ÒË ÍÛÒ Ì‡ ıËÏËÓÚÂ‡ÔËˇ. —ÎÂ‰‚‡˘‡ ÒÚ˙ÔÍ‡ ÓÚ
ÎÂ˜ÂÌËÂÚÓ Â Ú‡ÌÒÔÎ‡ÌÚ‡ˆËˇ Ì‡ ÒÚ‚ÓÎÓ‚Ë ÍÎÂÚÍË ‚ √ÂÏ‡-
ÌËˇ. ÕÂÓ·ıÓ‰ËÏËÚÂ ÒÂ‰ÒÚ‚‡ Á‡ ÎÂ˜ÂÌËÂÚÓ, Ò˙Ô˙ÚÒÚ‚‡˘ËÚÂ
„Ó ‡ÁıÓ‰Ë Ë ÔÓÒÎÂ‰‚‡˘ËÚÂ ÔÓˆÂ‰ÛË ‰Ó ÏÓÏÂÌÚ‡ ‚˙ÁÎË-
Á‡Ú Ì‡ ÓÍÓÎÓ 400 000 Â‚Ó - ÒÛÏ‡, ÍÓˇÚÓ Â ÌÂÔÓÒËÎÌ‡ Á‡
ÌÂ„Ó Ë ÌÂ„Ó‚ËÚÂ ·ÎËÁÍË ·ÂÁ ‚‡¯‡Ú‡ ÔÓ‰ÍÂÔ‡. œ˙‚ÓÌ‡-
˜‡ÎÌ‡Ú‡ ‚ÌÓÒÍ‡ Á‡ ‰‡ ·˙‰Â ÔËÂÚ ‚ √ÂÏ‡ÌËˇ Â 207 000
Â‚Ó Ë Úˇ·‚‡ ‰‡ ·˙‰Â ËÁÔ‡ÚÂÌ‡ ‚ Ì‡È-Í‡Ú˙Í ÒÓÍ, Á‡
‰‡ ÏÓÊÂ ‰‡ ÔÓÒÚ˙ÔË Ú‡Ï ‚Â‰Ì‡„‡ ÒÎÂ‰ ıËÏËÓÚÂ‡ÔËˇÚ‡ ‚
¡˙Î„‡Ëˇ.  ‡ÍÚÓ ÏÓÊÂ ·Ë ‡Á·Ë‡ÚÂ ÌˇÏ‡ÏÂ ÏÌÓ„Ó ‚Â-
ÏÂ. «‡ÚÓ‚‡ ÌËÂ  ÌÂ„Ó‚ËÚÂ ·ÎËÁÍË Ë ÔËˇÚÂÎË ÒÂ Ó·˙˘‡-
ÏÂ Í˙Ï ‚ÒË˜ÍË ‚‡Ò Ò ÏÓÎ·‡Ú‡ ‰‡ ÌË ÔÓÏÓ„ÌÂÚÂ ‰‡ Ò˙·ÂÂÏ
ÌÂÓ·ıÓ‰ËÏ‡Ú‡ ÒÛÏ‡ Á‡ ÎÂ˜ÂÌËÂÚÓ Ì‡ Ì‡¯Ëˇ ÒÍ˙Ô ÔËˇÚÂÎ.
ƒËÏËÚ˙ Â ÒÚ‡ıÓÚÂÌ ˜Ó‚ÂÍ, ËÁÔ˙ÎÌÂÌ Ò ÏÂ˜ÚË Ë Ó„ÓÏÌÓ
ÊÂÎ‡ÌËÂ ‰‡ ÔÂ·ÓË ·ÓÎÂÒÚÚ‡ Á‡ ‰‡ ÒÂ ‚˙ÌÂ ÓÚÌÓ‚Ó Í˙Ï
ÌÓÏ‡ÎÌËˇ Ì‡˜ËÌ Ì‡ ÊË‚ÓÚ. ÕÂÍ‡ ÏÛ ‰‡‰ÂÏ ÚÓÁË ¯‡ÌÒ!

IBAN: BG35STSA93000027867463
“ËÚÛÎˇ: ƒËÏËÚ˙  ÛÏÓ‚ ƒÛÏÂ‚
BIC: STSABGSF
¿‰ÂÒ: œÎÓ‚‰Ë‚

ЗОВ ЗА ПОМОЩ

В Испания беше по-
стигнат нов рекорд по
ваксинация за един ден:
на 8 април са били по-
ставени 450 000 дози.
Това оповести здравни-
ят министър г-жа Каро-
лина Дариас. По думите
й, целта е до лятото да
бъдат ваксинирани 33
млн. от испанците, кое-
то е 70% от население-
то на страната. Досега
първа доза е поставена
на близо 7 160 000
души, а двете на повече
от 3 070 000.

В Германия 15,2% от
жителите й или 12,7 млн.
души, са получили поне
една доза. Втора игла е
поставена на 5,9% или
4,9 млн. души.

В Чехия почти поло-
вината от населението й
(46,6%) иска ваксинира-
не с руския препарат
“Спутник V”, показва
допитване на агенция
STEM/MARK. В също-

Испания с рекорд
по ваксиниране

то време еврокомисарят
Тиери Бретон заяви в
интервю за германското
сп. “Шпигел”, че дори и
да бъде допусната вак-
сината, тя ще пристигне
в ЕС твърде късно или
след лятото, който ЕС си
е поставил като краен
срок за ваксиниране на
населението.

Депутати в Италия се
опасяват, че мафията от-
клонява ваксините от
онези, които имат най-
голяма нужда от тях.
“Ваксинират се хора,
които са извън която и
да е приоритетна кате-
гория, посочена от пра-
вителството, особено в
някои региони, където
има голямо присъствие
на мафията, и подозира-
ме, че мафията управля-
ва ваксинирането”, заяви
пред “Политико” депу-
татът Марио Джарусо,
който е известен в стра-
ната антимафиот.



ОБЩЕСТВО 2021ОБЩЕСТВО8 ПОНЕДЕЛНИК
12 АПРИЛ

ДАТАТА

12
МЕЖДУНАРОДЕН ДЕН НА АВИАЦИЯТА И

КОСМОНАВТИКАТА. На този ден през 1961 г. с
кораба “Восток”
Юрий Гагарин осъ-
ществява първия в
историята на циви-
лизацията полет на
човек в Космоса.
Стартът е в 9,07 ч.
московско време от
космодрума “Байко-
нур”. Корабът прави една обиколка на Земята и
се приземява в 10,55 ч. в района на с. Смеловка,
Саратовска област. Дубльор за полета е Герман
Титов. На тази дата през 1981 г. е изстреляна
първата космическа совалка “Колумбия”. Совал-
ката е кръстена на американския кораб, извършил
околосветско пътешествие през 1792 г.

65 - УМИРА ЛУЦИЙ АНЕЙ СЕНЕКА, РИМ-
СКИ ФИЛОСОФ, ДЪРЖАВНИК И ДРАМАТУРГ
(Р. ОК. 3 Г. ПР.Н.Е.). Един
от най-видните римски
мислители. Блестящ сти-
лист, автор на философски
и други произведения. Напи-
сал девет трагедии, сюже-
тите на които са почерпе-
ни от творбите на Есхил,
Софокъл и Еврипид. Основ-
ното понятие в етиката
на Сенека е добродетел,
схващано като обща цел на
всички индивиди, независимо от техния произ-
ход или съсловна принадлежност.

1861 - НАЧАЛО НА ГРАЖДАНСКАТА ВОЙНА
В САЩ. Известна
още като Войната
между Севера и
Юга. След победата
на президентските
избори на 6 ноември
1860 г. на кандида-
та на Републикан-
ската партия Ейбрахам Линкълн (на снимката),
който се обявява за отмяна на робството, на 20
декември 1860 г. Южна Каролина излиза от
състава на САЩ, последвана от още 6 щата. На
8 февруари 1861 г. в Монтгомъри, столица на
щата Алабама, представители на 7 южни робо-
владелски щата - Алабама, Джорджия, Луизиа-
на, Мисисипи, Тексас, Флорида и Южна Кароли-
на, провъзгласяват Конфедералните американ-
ски щати с президент Джеферсън Дейвис, сена-
тор от Мисисипи. Към тях се присъединяват
още Арканзас, Вирджиния, Северна Каролина и
Тенеси. На 9 април 1865 г. войските на Юга ка-
питулират. На 18 декември 1865 г. с поправка в
конституцията робството в САЩ е забранено.

1911 - УЧРЕДЕН Е ОБЩ СЪЮЗ НА НАРОД-
НИТЕ ЧИТАЛИЩА В БЪЛГАРИЯ. През 1923 г. се
преименува на Върховен чи-
талищен съвет, а през 1950
г. - на Съюз на народните
читалища в България. Пре-
установява дейността си
през 1954 г. През май 1990 г.
Съюзът на народните чита-
лища е възстановен.

1954 - РОЖДЕН ДЕН НА РОКЕНДРОЛА. На
тази дата Бил Хейли
записва на плоча песен-
та си “Rock around the
clock”. Музикалният
стил възниква в САЩ в
края на 40-те години и
става по-популярен
през 50-те години на
миналия век. Официал-
но се смята, че за първи
път като стил рокенд-
ролът се използва на увеселително парти с тан-
ци, организирано от Алан Фрийд - дисководещ и
водещ на радиопредавания, в зала “Арена” в
Калифорния през март 1952 г.

Битка с палачинката

Загубата на човешки
живот се оказа недо-
статъчна, за да пре-
обърне практиката за за-
тваряне и премахване на
незаконни преместваеми
обекти в София. Сканда-
лите, оставките и пани-
ческото търсене на ви-
новни в чуждата админи-

страция преди няколко
месеца след смъртта на
момче от токов удар за-
ради неизрядна докумен-
тация и бездействие не
обърнаха света на бума-
щината и общата бе-
зотговорност. Надявах-
ме се, че когато се слу-
чи най-лошото, всички
ще се задействат, за да
не се повтори. Нищо по-
добно! Столичната об-
щинска администрация
продължава да демонст-
рира тотално безсилие да
се справи с дребни на-
ематели и търговци, дори
когато е доказала неза-
конността им.

Вече няколко дни
върви борба с премах-
ването на незаконен па-
вилион за палачинки на

пъпа на София - до ста-
дион “Васил Левски”.
Още на 4 април район
“Средец” се организира
в акция с ЧЕЗ, спря тока
и махна електромерите
на будката. Дето се вика
- цялата частна и общин-
ска машина се e хванала
да бори палачинките и не
би трябвало те още да са
там. Но, уви. И през
последния уикенд без-
страшният търговец,
който очевидно не хра-
ни никакъв респект към
институциите, мята тес-
то и маже конфитюр
напук на всички. Един
ток ли ще му се опре,
като има и газ!

Кметът на района
Трайчо Трайков обаче
не спи. На 9 април на-

прави за пореден път акт
за нерегламентирана
търговска дейност и сега
чака... Този път - запо-
вед от главния архитект
Здравко Здравков за пре-
махването на павилиона.
Той какво чака - не е
ясно. Може би някоя
друга институция, чийто
ред е да се включи. Ако
цяла община не може да
се справи с една будка
за палачинки, какви
очаквания може да има-
ме за работата й? Да
управлява най-големия
град на страната и да
следи за спазването на
правилата ли? И на как-
во се разчита този път -
да гръмне газовата бу-
тилка? Тогава дали някой
ще се изплаши...

Деси ВЕЛЕВА

Нарочен хаос
От стр. 1

След като се разбра,
че ГЕРБ нямат шанс да
управляват повече, ос-
тава рекетът със зала-
гане на всякакви мини
и подводни камъни, а
посланието е едно: “Без
нас не можете!” Нищо,
че вождът каза колко
много милее за Бълга-
рия, ама май ще се ока-
же, че милее, само ако
е на власт. Пределно
ясно е, че до края на
април ново правителст-
во няма да има, така че
този план засега увисва
благодарение на “неза-
менимите” ГЕРБ.

Хаосът в държавата

става още по-голям и
заради правните абсур-
ди около министрите на
Борисов. Дванадесет от
тях са избрани за депу-
тати и скоро ще станат
такива, след като пре-
зидентът свика Народ-
ното събрание. Тогава
най-сетне този кабинет
ще подаде оставка, но
те ще продължат да
изпълняват своите пра-
вомощия, докато не
бъде избран нов Мини-
стерски съвет или не
бъде назначено служеб-
но правителство. Този
двоен статут е емана-
ция на досегашната
практика на партията-
държава, ползваща

всички лостове за уп-
ражняване на властта.
Нещо повече - в този
период те подлежат на
парламентарен контрол
в пълен обем. Пред кого
ще се отчитат - пред
себе си ли?

Самият Борисов
очаквано се отказа от
депутатско място и не
дава вид, че възнамеря-
ва да отстъпи. Напротив
- обикаля с джипката на
“инспекции” и не спира
да се самохвалебства.
Има си Гешев зад гърба
и се смята за недосега-
ем. А по телевизиите
хората му започнаха и
с прекия шантаж: Ако
ГЕРБ бъдат изолирани,

резултатът ще е като
при Орешарски - това
заплашително послание
отправи Даниел Митов.
Заговори се и за вадене
на засекретени разра-
ботки на службите сре-
щу ухажвания от всич-
ки Слави Трифонов,
който трябва да бъде
опитомен.

 Както винаги, гнус-
ни докрай. Но ако смя-
тат, че с извиване на
ръце и правейки се на
незаменими ще предиз-
викат уважение и на-
родна любов, много са
се объркали. Срутище-
то ГЕРБ тепърва пред-
стои и няма да е безбо-
лезнено.

КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ
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 Георги, отдавна отми-
наха времената, когато вся-
ко дете искаше да стане ко-
смонавт. Младите днес зна-
ят ли кой е Гагарин и имат
ли интерес към Космоса?

- От епохалния полет на
Юрий Гагарин изминаха 60
години. С него той доказа, че
човек може да живее и работи
в Космоса и постави началото
на практическото му усвоява-
не. Това събитие имаше голя-
мо историческо значение и
естествено владееше емоциите
и мечтите най-вече на нас,
младите хора тогава. Сега не-
щата много се промениха, по-
явиха се нови интересни про-
фесии, въпреки че немалка част
от тях се родиха точно от по-
стиженията в Космоса. Когато
чета творческите разработки
на космическа тема на младе-
жите, които участват в ежегод-
ните конкурси на фондация
“Еврика”, смятам, че децата
помнят Гагарин, първопроход-
ците в Космоса и постижени-
ята в овладяването му. Кос-
мосът ги вълнува.

Конкурсът “Космосът -
настояще и бъдеще на човече-
ството”, който прави фонда-
цията, вече има традиции и
дълга история. През 2020 г.
бе неговото ХXII издание.
Децата винаги проявяват си-
лен интерес към полета ми с
Рукавишников, към  постиже-
нията на българската наука,
към нови постижения и експе-
рименти. Рисуват картини,
свързани с Космоса, създават
космически кораби, модели на
станции на Луната и на Марс,
има дори проекти за изследва-
не на сложни обекти в Космо-
са като черните дупки. Въпре-
ки пандемията, затворените
училища и клубове, забраните
за много извънкласни дейнос-
ти, през 2020 г. в конкурса
участваха 930 ученици от
8 до 18 години с 910 проекта
в пет тематични направления.

 Как би продължил
мисълта на Армстронг “Га-
гарин повика всички ни в Ко-
смоса”?

- Това е истината! Мисля,
че всеки мой колега - космо-
навт или астронавт, ще се
съгласи с тези думи на Армс-

тронг. За изминалите 60 годи-
ни от полета на Юрий Гагарин
космонавтиката се разви с ог-
ромни крачки. От Гагаринска-
та една обиколка  около земята
сега постоянно на орбита ра-
ботят международни екипажи
на Международната космичес-
ка станция. От неговите 108
минути сега човек се научи да
живее и работи месеци в уни-
калните условия на безтеглов-
ност. В Космоса летяха вече
570 космонавти и астронавти.

 Ти си първият българ-
ски космонавт, легендарен
човек в България. И заради
полета, и заради справяне-
то с тежката ситуация в
него. Сънуваш ли понякога
този труден ваш полет с
Рукавишников?

- Никога не съм се чувст-
вал легендарен! Наистина на-
шият полет с моя командир
Николай Рукавишников през
1979 г. беше нелек. Полетa не
го сънувам, но и до днес помня
всеки детайл от него.

 Как се отнасяш към
инсинуациите, че Гагарин
не е летял в Космоса или че
Армстронг не е бил на Лу-
ната, а всичко е снимано в
киностудиа?

- Както към твърдението
напоследък, че Земята е плос-
ка! Винаги ще има измислени,
фалшиви новини и сензации!
Има достатъчно доказателства
за полетите както на Гагарин,
така и на Армстронг.

 Хората се интересуват
от космонавтите, но не от-
читат, че зад всеки полет
стоят месеци и години рабо-
та на учените. Твоят полет
и този на Александър Алек-
сандров бяха само конюнк-
турно участие в “Интеркос-
мос” или трябваше да се

представи силна българска
научна програма?

- Уникалната програма
“Интеркосмос”, по която ле-
тяхме представители от бивши-
те социалистически страни, бе
определящ фактор, защото то-
гавашният Съветски съюз ни
предостави безплатно целия си
ракетно-космически комплекс,
както и обучението и подго-
товката на бъдещите космонав-
ти. Без сериозните научни про-
грами обаче, без разработени-
те от всяка страна участник на-
учни експерименти и апарату-
ра, тези полети нямаше да се
осъществят. Българските уче-
ни и специалисти имат своето
достойно място във всички на-
правления на космическите из-
следвания. Неведнъж съм каз-
вал, че и двете ни космически
мисии имаха сериозна науч-
на основа. А ръководителят
на научните ни програми
акад. Димитър Мишев, главен
конструктор и на уникалните
за времето си космически ви-
деосистеми “Спектър 15” и
“Спектър 256”, е десетият учен
в света и първият от бившите
социалистически страни, удо-
стоен с наградата на Между-
народната академия по астро-
навтика “за съществени и
дълготрайни приноси в разви-
тието на космическите науки”.

 Продължава ли иници-
ативата на община Ловеч да
дава студентска стипендия
на името на акад. Мишев?

- Доколкото знам, тази сти-
пендия продължава да се дава
на изявени младежи.

 Какво е сега отноше-
нието на държавата към
науката? От 4-те научни
космически направления у
нас сега международно ак-
тивен остана май само

един екип в БАН, който не-
изменно е канен с разработ-
ките и апаратурите си за
участие в международните
космическите мисии.

- Държавата изобщо в мо-
мента е много далеч от наука-
та, включително от космичес-
ката наука. Но въпреки всич-
ко, бих казал - въпреки държа-
вата, учените и специалистите
от Института за космически
изследвания и технологии в
БАН продължават самоотвер-
жено да работят в междуна-
родни космически програми. И
сега на МКС лети българска
апаратура. А резултатите се
ползват и от България. За до-
зиметрите за измерване на
радиацията от серията “Лю-
лин” например може много да
разкаже екипът на проф. Йор-
данка Семкова, нашите апа-
ратури работят много успеш-
но в съвместния проект на
Европейската и Руска косми-
чески агенции “ЕкзоМарс” -
комплексна мисия, която от
2016 г. търси древни или на-
стоящи следи от живот на
Марс. По пътя дотам българ-
ската апаратура работеше
безупречно и бяха получени
уникални резултати за радиа-
ционната обстановка по тра-
сето Земя-Марс. Предстои и
нов старт по тази програма.

 Преодоляна ли е криза-
та с подготовката на пило-
ти след възраждането на
ВВВУ “Георги Бенковски” в
Долна Митрополия?

- Трудно ми е да отгово-
ря на този въпрос, защото от
разговори с курсанти-летци
преди 3-4 години разбрах, че
за цялото им обучение имат
нальот толкова, колкото ние
правехме за една година. На-
дявам се сега нещата да са се

променили.
 Като човек, свързан с

международното братст-
во на космонавти и астро-
навти, как ще коментираш
днешните напъни България
да бъде въвлечена в акциите
срещу Русия?

- Повечето от космонавти-
те, астронавтите и тайконав-
тите членуваме в Асоциацията
на участниците в космически
полети, създадена по време на
Студената война през 1985 г.
Има нещо много важно - кос-
мическото сътрудничество е
пример, че човечеството може
да живее в мир и че хората от
всички краища на планетата
могат да работят заедно в име-
то на общи цели, полезни за
всички. Когато се събираме в
международната Асоциация на
участниците в космически по-
лети, ние се събираме като
приятели. Убеден съм, че ако
зависи от нас, които сме виде-
ли колко крехка и уязвима е
нашата родна планета Земя,
никога няма да има войни. Ко-
смическите изследвания показ-
ват, че е необходимо широко
международно сътрудниче-
ство. Първата международна
програма между Съветския
съюз и САЩ беше “Союз-Апо-
ло”, осъществена през 1975 г.
От тогава това сътрудниче-
ство се разширява. Сега на
МКС повече от 20 години ра-
ботят заедно руснаци, амери-
канци, японци, араби и евро-
пейци. Това е бъдещето на на-
шата цивилизация.

Що се отнася за Русия, това
е някаква лудост. В момента
има глобално русофобско на-
строение, в европейските ин-
ституции включително, което
не разбирам! На България оба-
че съвсем не й прилича да му
приглася, забравяйки общата
ни история и факта, че благо-
дарение на Русия се върнахме
на картата на Европа като
държава! Има неща, които
трябва да се помнят!

 Фондът “Русский мир”
и “Роскосмос” подеха иници-
атива хората от 80 държа-
ви, които е обиколил Гагарин
след полета, да изпращат
клипове и видео от местата,
където той е бил, най-добри-
те ще бъдат показани по те-
левизията на 12 април. Имаш
ли представа дали ще участ-
ват и българи?

- Предполагам, че и Бълга-
рия ще се включи в инициати-
вата на “Русский мир”. От на-
чалото на годината, по иници-
атива на директора на РКИЦ
Олга Широкова, провеждаме
телемостове с колеги от Русия
и “Интеркосмос” с деца от
училища в градовете, които
Юрий Гагарин е посетил. По-
голямата част от тях носят
неговото име. В София, за съ-
жаление, в годините на дивата
“демокрация” не можахме да
се преборим да не преимену-
ват легендарното училище
“Юрий Гагарин”, където има
алея с дръвчета - смърчове, за-
садени от всички космонавти,
посещавали България. Преди
имаше табелки с името на все-
ки от тях, сега ги няма, но са
запазени барелефът на първия
космонавт и Музеят на кос-
монавтиката. Преди три годи-
ни в общината имаше идея да
се върне името на училището,
но досега не е станало. Неле-
по е, при положения, че цели-
ят свят почита първия човек,
летял в Космоса.

ГЕН.-ЛЕЙТЕНАНТ ГЕОРГИ ИВАНОВ:

Земята може
да живее в мир
60 години след полета на Гагарин човекът работи с
месеци на орбита, казва първият български космонавт

ГЕОРГИ ИВАНОВ е роден в Ловеч на 2 юли 1940 г.
През 1964 г. завършва Висшето народно военно-
въздушно училище “Георги Бенковски” със специалност
инженер-летец и квалификация пилот, първи клас.
Служи в Българската армия като пилот, старши
пилот, командир на звено и командир на ескадрила.
На 1 март 1978 г.е избран за космонавт във втората
група от програмата “Интеркосмос”. На 10 април
1979 г. лети на борда на космическия кораб “Союз-33”
с командир руския космонавт Николай Рукавишников.
Прекарват в Космоса 1 денонощие 23 часа и
1 минута. Поради техническа неизправност корабът
не успява да се скачи с орбиталната станция
“Салют-6”. Георги Иванов е Герой на НР България,
Герой на СССР, носител на орден “Стара планина”
и др. През 1984 г. става доктор на физическите
науки. Член е на Управителния съвет на Междуна-
родната асоциация на участниците в космически
полети. Участва в Обществения съвет на фондация
“Еврика”, подпомагаща млади таланти. Народен
представител в Осмото и Деветото Народно
събрание (1981-1990) и в Седмото Велико Народно
събрание (1990-1991). Почетен гражданин на Ловеч.

Интервю на
Велиана ХРИСТОВА



2021АКТУАЛНО
ПОНЕДЕЛНИК

12 АПРИЛ10

Вместо да избистрят
политическата сцена, пар-
ламентарните избори я
размътиха. Страната
затъва във водовъртежа
на две виждания, които са
в челен сблъсък - да има
ли анти-ГЕРБ правителст-
во, сформирано от трите
партии на протеста, или
да се отиде на нови избо-
ри с очертаващия се риск
ГЕРБ да се върнат във
властта на бял кон, макар
и в някаква коалиция.

Следизборният
пейзаж

На първо четене не би
трябвало да има убеди-
телни аргументи срещу
коалиционно правителст-
во на “Има такъв народ”,
“Демократична България”
и “Изправи се! Мутри
вън!”. Те са съмишлени-
ци в начинанието за раз-
глобяването на модела на
ГЕРБ. Вкупом ще имат
най-много мандати, макар
и не необходимото мно-
зинство за сглобяване на
правителство. Но БСП

им дава подкрепата си,
както за достигане на та-
кова мнозинство, така и
за евентуалното им бъде-
що управление съгласно
заявените им приоритети.
При това БСП не поста-
вя условието да бъде
включена в коалиционно-
то им правителство.

Да не забравяме, че
пандемията продължава,
ще се точи и догодина,
страната ще се нуждае от
правителство, което да
извършва икономическо-
то възстановяване и ус-
вояването на полагаеми-
те ни се милиарди евро
от ЕС по начин, който да
демонтира модела на
ГЕРБ.

Разбира се, че “проте-
стното правителство” ще
има минуси, най-вече за-
ради неопитността му,
особено що се отнася до
очаквания му мандатоно-
сител “Има такъв народ”.
Но в другите две форма-
ции има лица и среди,
които знаят как работи
държавната машина.

Но ето, че в сигнали-
те, които идват от “про-
тестните партии”, се ула-
вя друг и далеч по-тежък
и може би решаваш недо-
статък - политически ин-
фантилизъм и идеологи-
ческа слепота (или право-
линейност). “В разговори
и пазарлъци за правител-
ство с партиите на ста-
туквото ГЕРБ, ДПС и
БСП не влизаме. Казали
сме ясно, че ще водим раз-

говори с “Има такъв на-
род” и “Демократична
България” за общи дейст-
вия след влизането ни в
парламента”, отсече Мая
Манолова в разразилия се
преди дни спор със съми-
шленика Николай Хаджи-
генов от “Изправи се! Му-
три вън!”. Той пък смята,
че “протестното прави-
телство” трябва да напра-
ви компромиса и да при-
еме рамото на БСП.

Идеологическо
тесногръдие

Мнозина смятат, че
чарът на Мая Манолова
е, че е “устата”, но в слу-
чая щеше да бъде още по-
чаровна, ако бе
премълчала. Защото

хвърли върху себе си
сянката на невежеството.
Каква партия на статук-
вото е БСП, след като
четири години водеше та-
кава мъчителна, но
твърде самотна и губеща,
за съжаление, битка сре-
щу мутренския модел на
ГЕРБ и ДПС? Да, БСП е
системна политическа
сила, но това изобщо не
означава, че е партия и
на статуквото. Опитен
политик с претенции на
държавник, каквато е г-
жа Манолова, трябва да
прави разлика между тези
две понятия. Дали Мая
Манолова не трябва да
бъде върната на попра-
вителен по политически
науки?

А как ли новите пар-

тии в парламента ще на-
ложат своите закони за
демонтажа на гербер-
ското законодателство
без гласовете на БСП,
без разговори с нейното
ръководство и парламен-
тарната й група? Затова
чиста проба политичес-
ки инфантилизъм ще
бъде да се разграничават
или конфронтират до-
край с третата парла-
ментарна сила. Излиза,
че “парламентарният но-
вобранец” Николай Ха-
джигенов е къде по-зрял
и с повече държав-
ническо мислене, откол-
кото политически обиг-
раната иначе Манолова,
макар че подозренията й
за политическа нарцис-
тичност у Хаджигенов

може и да не са съвсем
лишени от основание.

Решаващият ход
на „Има

такъв народ”

По обясними причи-
ни решаващ ще бъде
ходът на Слави Трифо-
нов. Засега партията
“Има такъв народ” мно-
гозначително не обелва
дума за бъдещите си дей-
ствия. Но досегашните й
сигнали подсказват, че тя
също праволинейно
възприема БСП като пар-
тия на статуквото. Ако
Трифонов върне мандата,
без да направи дори опит
за сформиране на “про-
тестно правителство” и
залага на победата на
предсрочни избори, това
ще означава, че България
е изтървала питомното и
се е юрнала по дивото.
Има основателни пред-
положения, че изборите
наесен ще възпроизведат
сходен резултат. Има и
пресилени очаквания, че
служебно правителство
на анти-ГЕРБ президен-
та Румен Радев ще “раз-
кости” политическата
инфраструктура на тази
партия, защото обектив-
но то няма такива пълно-
мощия. Промените в
прилагането на изборно-
то законодателство едва
ли ще са достатъчни.

И тогава пак ли нови
избори? И пак ли отлага-
не на икономическото
възстановяване и усвоя-
ването на евросредства-
та, което да не е “ала Бо-
рисов”? За такъв развой
предупреждава значител-
на част от обществото,
макар че също значител-
на част налага и проти-
воположната опция.

Така или иначе, всеки
отказ от правителство ще
означава противниците
на Бойко Борисов да ра-
ботят за него и за търже-
ството на онова, срещу
което се обявяваме 60-70
процента от българите.

Без БСП рискуваме
да върнем ГЕРБ
При нови избори България ще изтърве
питомното и ще се юрне по дивото

Юри МИХАЛКОВ

Мая Манолова Слави Трифонов Христо Иванов
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“ÂÏÂÌÛÊÍ‡ œÂÚÓ‚‡ œÂÚÍÓ‚‡

29 Ã»– - ’¿— Œ¬Œ
(8 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
√ÂÓ„Ë “ÂÌÂ‚ —Ú‡ÌÍÓ‚
ƒÂÎˇÌ ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰Ó‚ ƒÓ·Â‚
—‡¯Ó “Ó‰ÓÓ‚ —‡‚Ó‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
¬ÂÎËÁ‡ œÂÌÍÓ‚ ≈Ì˜Â‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
—ËÎ‚Ë  ËËÎÓ‚ œÂÚÓ‚

ƒœ—
—ÂÁ„ËÌ fiÒÂËÌ ÃÂıÏÂ‰

ìƒÂÏÓÍ‡ÚË˜Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
 ‡Úˇ Ã‡ÍÒËÏÓ‚‡ œ‡ÌÂ‚‡

ì»ÁÔ‡‚Ë ÒÂ! ÃÛÚË ‚˙Ì!î
ÃËÌÍÓ ¬ÂÎ˜Â‚ ¿Ì„ÂÎÓ‚

30 Ã»– - ÿ”Ã≈Õ (6 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—

 ‡ÒËÏË √ÂÓ„ËÂ‚ ¬˙Î˜Â‚
»ÎÚÂ ¡ÂÈÁ‡ÚÓ‚ —‡‰˙ÍÓ‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
…Ó‰‡Ì —‚ÂÊÂÌÓ‚ —ÚÓˇÌÓ‚

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
»‚‡Ì ¬‡ÎÂÌÚËÌÓ‚ »‚‡ÌÓ‚

ƒœ—
ÃÛÒÚ‡Ù‡ —‡ÎË  ‡‡‰‡È˙
’‡ÏË‰ ¡‡Ë ’‡ÏË‰

31 Ã»– - flÃ¡ŒÀ
(4 Ã¿Õƒ¿“¿)

√≈–¡-—ƒ—
—Ú‡ÌËÒÎ‡‚ ƒËÏËÚÓ‚ √Ó‚Â‰‡-
Ó‚

ì»Ï‡ Ú‡Í˙‚ Ì‡Ó‰î
«Î‡ÚÓÏË‡ ƒËÏËÚÓ‚‡  ‡‡„ÂÓ-
„ËÂ‚‡-ÃÓÒÚÓ‚‡

ì¡—œ Á‡ ¡˙Î„‡Ëˇî
 ËÒÚË‡Ì »‚‡ÌÓ‚ ¬Ë„ÂÌËÌ

ì»ÁÔ‡‚Ë ÒÂ! ÃÛÚË ‚˙Ì!î
—Ú‡Ì˜Ó ƒËÏËÚÓ‚ —Ú‡‚Â‚
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В БСП често не се полу-
чава откровен разговор за
политическата линия. След
отминалите избори предстои
някакво избистряне. Прове-
доха се поредните парламен-
тарни избори в условията на
национална деградация. Ако
прокараме разграничителна-
та линия между социалните
реалности и проправителст-
вената пропаганда, ще зейне
пропаст, по-дълбока откол-
кото когато и да било в по-
следните 30 години.

В България днес от
КОВИД-19 умират десет
пъти повече хора, отколкото
в други европейски и балкан-
ски държави. България не се
подготви за новите епиде-
мични вълни. На никого в
правителството не му пука,
че здравната система е до
голяма степен кадрово
обезкървена. Коронавирусът
не се преборва с пресконфе-
ренции и нафукани интервю-
та. Както и демографската
катастрофа не се лекува с
някоя и друга стотинка към
детските надбавки. Правилно
е, но е съвършено недо-
статъчно. Коронакризата
следваше да е критерият, по
който се оценява властта.
Оценката е една - тя се оказа
неадекватна.

България мре отдавна. Де-
популацията като процес
има сложна, ужасна приро-
да. В сърцевината на пробле-
ма за задграничните българи
е императивът да спре масо-
вото бягство от България.
Националният капитал тряб-
ва да изпълни обществената
си мисия - да предложи за-
плащане на труда, което
задържа хората в страната.

Провалената БСП
или провалената

България?

Изходният пункт преди
тези избори е фундаментал-
ната токсичност на управле-
нието на ГЕРБ. Борисов си
повярва, че знае отговорите
на всички въпроси, и законо-
мерно не успя. Той отказва
да допусне до публичното
пространство алтернативни-
те леви преценки.

Властта и нейните отров-
ни протежета се опияняваха
да инсинуират, че БСП е
“част от статуквото”. Някои
леви политици - сигурно, но
партията като цяло бе и е
противник на статуквото.
Нещо повече, настоящото
“статукво” - деградираща
държава с най-острото соци-
ално разслоение в западния
свят, бе изградено не от БСП,
а срещу БСП и това е глав-
ното.

Този процес наистина
има разнообразни междуна-
родни проекции. Става дума
за глобална война срещу ля-
вото - в цяла Европа.

Десет години
господарско
управление

Проблемът на Бойко Бо-
рисов е, че спонтанно овладя
един модел на правителстве-
но ръководство, който може
да се определи като “госпо-
дарско управление”. Пасна

След изборите:
Всичко не е така
БСП никога не е толкова слаба, колкото си мислят нейните душмани

Мирослав ПОПОВ

му. Претенциозно можем да
го дефинираме като радика-
лен авторитаризъм, подкре-
пян и утвърждаван от про-
правителствените политоло-
гически и медийни касти. От-
личава се с култ към момент-
ния ефект и с пълна безотго-
ворност за перспективните
резултати. Управление чрез
блъфиране. Ако проблемът
бе видян навреме, сега мо-
жехме да кажем, че на избо-
рите са победили антиавто-
ритарните сили. Катастрофа-
лен за България бе т.нар.
проект за нова Конституция,
шедьовър на правно-полити-
ческа неадекватност. Сега
конституционният идио-
тизъм продължава с щуроти-
ята за “ултраглавен проку-
рор - надзирател”. Ако все
пак го приемат, България
отново ще стане за всесвет-
ско посмешище.

БСП и
декриминализацията

Левицата не е просто и
само просоциална. В услови-
ята на правова държава тя е
и декриминализираща. Безо-
бразие бе БСП да изостави
този базисен въпрос на дру-
ги (в случая - “нови партии”).
Тук офертата е ясна - знаем
не по-малко от вас как се
поражда и как се овладява
престъпността, можем да ра-
ботим и заедно. “Както ви се
харесва”, е казал великия
драматург. Ако БСП реши да
опита да си партнира в но-
вия парламент с новите пар-
тии, първата платформа
следва да е именно декрими-
нализацията.

Като чуя “Мутри вън!” -
всъщност, прекрасен призив
- си представям чистачката
от Централния софийски за-
твор, която хукна да догони
и върне избягалите прес-
тъпници. Случаят е емблема
на сегашната власт. Само
една съвсем спяща опозици-
онна партия не би го вкара-
ла в предизборната си кам-
пания. Все още в нашето об-
щество има нормални, чест-
ни хора, които вярват, че
опасният престъпник тряб-
ва да е в затвора. И те са
мнозинство.

Декриминализация на

държавата и обществото е
същността на промяната в
едно широко, пъстро (“про-
грамно”) правителство. Във
всяка съвременна държава
има престъпност - по-отчет-
лива или по-прикрита. Осо-
беност на България е, че ми-
нистерства и агенции в по-
следното десетилетие факти-
чески работят в режим на
дискретно прикриване на
престъпността. Мога да из-
броя любопитни законода-
телни инициативи, създаващи
не отделни “вратички”, а раз-
пределителни гари за заоби-
каляне на правните принци-
пи.

Българският преход бе ре-
ализиран по извратената фор-
мула “всичко друго, не и
БСП”.

Днешната „Анти-БСП”
доктрина

е национално увреждаща. Тя
отстраняваше способни и от-
говорни хора от управлени-
ето в хода на една перманент-
на политическа чистка. По-
важното е, че колкото по-от-
говорни и по-удачни управ-
ленски предложения правеше
БСП за ограничаване на ан-
тисоциалните и противо-
правните практики, толкова
по-яростно те бяха отхвърля-
ни от парламентарните мно-
зинства. Друга парламентар-
на партия не би се примири-
ла с това предизборно медий-
но маргинализиране и игно-
риране. Не знам кой е дого-
варял и кой е приел “схема-
та” за разпределение на вре-
мето и участията на партий-
ните представители в нацио-
налните медии. Съгласен съм
да има преразпределение в
интерес на новите партии.
Но на БСП се полагаше до
една трета от времето на
база парламентарните съот-
ношения. Обективните изчис-
ления за фактическото присъ-
ствие на левите кандидати в
националните медии е около
3%. В нашия свят не можеш
да имаш гласове в изборните
урни, ако преди това те няма
в медиите.

Нацията отдавна трябва-
ше да се отърси от дясно-

либералните утопии. Това е
решаващото за осъществява-
не на “смяната на модела”.
Пътят на БСП, а и на Корне-
лия Нинова, е може ли да се
заяви като стратег на спаси-
телния за страната завой. На-
цията не бива да се опиянява
от евромилиардите - те мо-
гат тържествено да се про-
пилеят, както се е случвало с
много други предните две де-
сетилетия.

Борисов - драма или
трагикомедия?

Борисов не може да реши
проблемите, които сам е
създавал - вярно, невинаги
осъзнавайки ги. Страхувам
се сега да не се окаже, че
същото се отнася и за него-
вия “нов антипод” - Слави
Трифонов.

Бойко Борисов с охота
ползва услугите на днешните
български “постмаккартис-
ти”. Маккартизмът е злове-
ща политическа доктрина,
родееща се с най-мрачните
средновековни  доктрини.
Инкриминирането на левица-
та е тежък грях на Борисов.
Пет пари не чинят премиер-
ските посещения на църкви
и манастири, ако се отнасяш
душмански към честните леви
хора и ако с лека ръка под-
крепяш антинационални ико-
номически решения. Разби-
рам колко голямо е изкуше-
нието пред Борисов да полу-
чи спасителна подкрепа от
антинационалните структу-
ри, за да остане на власт.

Две думи и за господин
Карадайъ. Той не си дава
сметка колко оскърби един-
ствената българска партия,
която се отнася конструктив-
но към ДПС, с онзиденшното
си разсъждение за “партията
- срутище”. Не са нужни слад-
кодумни празнословия за “на-
ционално обединение”. Няма
смисъл от псевдоинтелигент-
ски мили форумчета за съгла-
сие, докато не спре войната
срещу левицата - война и за
миналото, и за утрешния ден.

През 2021 г. политически
позиции от типа “ние не мо-
жем да влезем в коалиция с
БСП” са кретенски. БСП е

модерна и демократична пар-
тия и опитите тя да бъде ос-
тракирана 30 години след на-
чалото на прехода са израз на
политическа мизантропия и
подлост. Нужен е уважителен
диалог, взаимно разбиране и
преди да заговорим за ком-
промиси и отстъпки, е нужен
разговор кое е национално
полезното. И трябва да е
ясно, че основните позиции
на БСП през тези три десети-
летия са били национално
отговорни.

Сега накъде?

Можем да продължим да
асфалтираме пътищата към
пропастта пред националния
и пред партийния автомобил.
БСП е успявала винаги, ко-
гато не е робувала на догма-
тизъм. След изборния провал
съм готов да подкрепя всяко
легитимно взето вътрешно-
партийно кадрово решение,
стига да съответства на ус-
тава. Принципното ми възра-
жение към сегашната кадро-
ва обсесия, т.е. свръхфоку-
сирането върху “кадровия
въпрос”, е следната: не е ли-
дерът на опозиционната пар-
тия причинител на злините,
стоварили се върху българ-
ския народ. Ясно е, че
екипът на левицата не се е
борил достатъчно умно и
ефективно с процесите на на-
ционална деградация. Не е
предложил на обществото
правилните диагнози и рецеп-
ти. Или го е направил скуч-
но, постно и отблъскващо.
Изглежда сме изгубилr част
от политическата си сетив-
ност.

Днес широко се тиражира
представата, че БСП лети
към пропастта. Мисля иначе.
Не БСП, а България лети към
пропастта. След цяло десети-
летие на краен волунтаризъм
и фактическа забрана на ана-
литичния прочит на общест-
вените проблеми, стоящи
пред обществото ни, след
разгонването на читавата
част от националния експер-
тен потенциал, изплуват ба-
зисните въпроси: какво ста-
ва със страната ни изобщо и
“какво да се прави”. Вечен е
този въпрос.

Изпитанието пред БСП е
това - как при тези реалнос-
ти да очертае разумния път
и на партията, и на страната.
Ако партията не го намери -
отива се на извънреден кон-
грес, ако не, започва общо-
партийна дискусия. Ще спо-
рим, докато открием решени-
ята. Все пак - в България
БСП е партията с най-голям
политически опит. Тя никога
не е толкова слаба, колкото
си мислят нейните душмани.
Също като България!
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Театър “Българска армия” подготвя
премиерата на “Сирано дьо Бержерак”
от Едмон Ростан в превод на Веселин
Ханчев на 13, 14 и 15 април от 19 ч.,
научи ДУМА от Лара Златарева.

Повече от век историята на Сирано
вълнува света. Поднесена в брилянтен
стих, който в превода на Веселин Хан-
чев и сценичната версия на режисьора
Стоян Радев запазва както свежестта
на хумора, така и красотата на авторо-
вото слово, пиесата на Едмон Ростан
оживява на сцената на Театър “Българ-
ска армия” в неговия юбилеен 70-и
сезон. В музикалната среда на компо-
зитора Славчо Николов, атмосферата
на художника Никола Тороманов и с
хореографията на Теодора Попова на
сцената ще видим актьорите Луизабел
Николова, Ясен Атанасов, Георги
Къркеланов, Тигран Торосян, Влади-
слав Виолинов, Асен Кобиларов и Ели

Казанлъшкият театър
открива новия си салон

СНИМКА БНР

СНИМКА ПЛЕВЕНСКА ФИЛХАРМОНИЯ

Борислав Йоцов подготвя
музикален празник с
Плевенската филхармония

„Голата истина за група
„Жигули” с галапрeмиера
в зала 1 на НДК

„Сирано дьо Бержерак”
в Театъра на армията
Камен Донев
изпълнява главната
роля в постановката
на Стоян Радев

Колева, както и студенти от Театрал-
ния колеж “Любен Гройс”, клас по ак-
тьорско майсторство с ръководители
Малин Кръстев и Герасим Георгиев-
Геро. В яркия образ на Сирано - без-
пардонния присмехулник с убийствено
саркастични попадения за тези, които
си ги заслужават, но и с красива по-
етична душа, скрита зад маската на
самоиронията, публиката ще види Ка-
мен Донев - актьор, когото тя много
добре познава и обича.

Сюжетът на пиесата ни пренася в
XVII век. Историята започва през 1640 г.
и завършва през 1655 г. със смъртта на
Сирано. Той е всепризнат поетичен та-
лант, кадет от френската армия, когото
всички ценят заради острото чувство
за справедливост, неподкупността, вку-
са към театъра и сприхавия нрав. Мал-
цина дръзват да кажат нещо срещу него,
защото е най-добрият фехтовач в Па-
риж и охотно влиза в схватки, дори
противниците да са много повече. Но
пред братовчедка си Роксана, в която е
безнадеждно влюбен, той е мил и заба-
вен, сърдечен приятел. Безстрашният
кадет не смее да разкрие чувствата си.
Причината за това е големият му нос.
Външната грозота контрастира с неж-
ните пориви на поетичната му душа.
Един ден Роксана споделя на Сирано,
че се е влюбила и по ирония на съдбата
нейният избраник - Кристиян дьо Ньо-
вилет, е красив млад войник, зачислен в
неговото поделение. Кавалерството на
Сирано го задължава да изпълни мол-
бата й и да покровителства младежа.
Кристиян му споделя своята неувере-
ност да общува с Роксана, която е мно-
го по-умна от него. Тогава Сирано
сключва странна сделка...

Ирини Жамбонас и Лилия Маравиля

Най-новият филм на
Виктор Божинов - “Гола-
та истина за група “Жигу-

СНИМКИ BTV STUDIOS

Филип Аврамов и Герасим Георгиев-Геро

Общинският театър “Любомир
Кабакчиев” в Казанлък разполага с
нов салон за публиката - в бившето
кино “Лекс”. Той е готов да приеме
и първата си премиера, разказва пред
БНР директорът на театъра Димитър
Кабаков. “На 12 април правим офи-
циално освещаване и откриване с
премиера по текстове на Чудомир в
нашата нова зала. От края на мина-
лата година започнахме голям ре-
монт, имаме още доста работа, но
вече е готова за представления. Кук-
леният театър в Стара Загора ни
подари преди години старото си сце-
нично облекло, което леко прекроихме
и вече имаме зала с всички особености
на една сцена”, казва Кабаков. Първа-
та премиера - “Чудомирови радости
и неволи”, под режисурата на проф.
Любомир Гърбев и Димитър Живков,
“е компилация от няколко текста и
спомени на Чудомир. Мисля, че за
първи път в театралната практика
самият Чудомир ще бъде герой на
театрален спектакъл. Разказът се
води от негово име”, разкрива Ди-
митър Кабаков. Представлението
трябваше да открие Празниците на
Чудомир на 25 март, но бе отложено
заради противоепидемичните мерки.

Маестро Борислав Йоцов подгот-
вя музикален празник с Плевенската
филхармония на 15 април от 19 ч. в
читалище “Съгласие 1869” в Плевен,
съобщи БТА. Гост-солистка е млада-
та цигуларка Калина Митева. Тя ще
излезе на сцена “Емил Димитров” с
две премиерни изпълнения - Фантазия
върху руски теми за цигулка и ор-
кестър от Н. Римски-Корсаков и Пре-
люд за цигулка и кларинет от Христо
Йоцов. Програмата е съставена по
идея на диригента Борислав Йоцов,
който ще се изяви и като солист.
Сред приказната музика на Григ и
Барток акцент на вечерта ще бъде
световната премиера на композито-
ра Христо Йоцов с неговата “музи-
кална хрумка”, представена от Бори-
слав Йоцов и Калина Митева. Нейни-
те виртуозни изяви утвърждават
кариерата й на международните му-
зикални сцени с престижни награди.
Митева е дългогодишна ученичка на
проф. Елисавета Казакова, а профе-
сионалното й израстване я среща с
Борислав Йоцов.

преди това - на 13 април,
в зала 1 на НДК ще се
състои неговата галапре-
миера. По червения килим
се очаква да минат актьо-
рите Михаил Билалов,
Филип Аврамов, Димитър
Рачков, Герасим Георгиев-
Геро, Лилия Маравиля,
Ирини Жамбонас, Август
Попов, Параскева Джуке-
лова, Илияна Лазарова и
Климентина Фърцова, как-
то и екипът, създал филма.

“За нас срещата със
зрителите е най-важният
момент от работата ни.
Радваме се, че, въпреки
пандемията, ще можем да

ли”, тръгва с предпреми-
ерни прожекции в кината
от 16 април. Само три дни

споделим това преживява-
не. Всеки желаещ може да
закупи своя билет и да
гледа с нас”, казва Виктор
Божинов.

Галапремиерата на “Гола-
та истина за група “Жигули”
е част от “Киномания” и ще
се проведе съобразно всич-
ки епидемиологични мерки.
Филмът се разпространява
от BTV Studios. Продуцент
е Кръстьо Ламбев (Concept
Studio). Сценарият е на Ваня
Николова и Нели Димитро-
ва, оператор е Антон Бакар-
ски. Филмът е финансиран
от НФЦ и частично от об-
щина Бургас.



По време на дълбок сън мозъкът „казва”
на тялото ви да ускори притока на кръв.
Подобна стимулация може да доведе до
възбуда (несъзнателно желание за секс)
както при мъжете, така и при жените.
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√»Õ ¿ «¿√Œ–◊≈¬¿,
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ƒŒ—‹Œ ƒŒ—≈¬, ‡ÍÚ¸Ó
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≈À≈Õ¿ ¿À≈ —»≈¬¿, ÔËÒ‡ÚÂÎÍ‡
…Œ–ƒ¿Õ ¿ ‘¿Õƒ⁄ Œ¬¿,
ÍÏÂÚ Ì‡ —ÓÙËˇ
œÀ¿Ã≈Õ Ã¿Õ¿—»≈¬, ‡ÍÚ¸Ó
–”ÃflÕ¿ œŒœŒ¬¿,
Ì‡Ó‰Ì‡ ÔÂ‚Ëˆ‡
—»À¬»fl —“Œ…◊≈¬¿, ˜ÎÂÌ
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—Ã»ÀflÕ¿ Õ»“Œ¬¿- –⁄—“≈¬¿,
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·Ë‚¯ Ì‡ˆËÓÌ‡Î ÔÓ ÙÛÚ·ÓÎ
—“≈‘¿Õ »À◊≈¬, ÔÂ‚Âˆ
—“Œ…◊Œ ÃÀ¿ƒ≈ÕŒ¬,
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НА ТОЗИ ДЕН СА РОДЕНИ

- ¬ Û˜ËÎË˘Â Ó·ˇ‚Ëı‡ ‚ÓÈÌ‡ Ì‡
Á‡Í˙ÒÌÂÌËˇÚ‡ Ë ·ˇ„ÒÚ‚‡Ú‡ ÓÚ ˜‡Ò!
- » Í‡Í‚Ó ÒÚ‡Ì‡?
- »Á„Û·Ëı‡ ˇ!

Новозеландски експерти ус-
тановиха, че кучетата са способ-
ни да изпитват истинска ревност
спрямо своите стопани, пише
“Сайколоджикъл сайънс”. Специ-
алистите провели експеримент с
участието на 18 питомци и тех-
ните господари. Доброволците
били настанени в две стаи, в ед-
ната от които имало геометрич-

на фигура на цилиндър, а в дру-
гата - реалистична кукла на куче.

И в двете стаи хората тряб-
вало да взаимодействат с пред-
метите под зоркия поглед на тех-
ните домашни любимци. Виж-
дайки как техният господар си
играе с фалшивия Шаро, живот-
ните проявили явни признаци на
ревност. И продължавали да по-
казват притеснение дори когато
между тях и господарите им с
куклата бил спуснат непрозра-
чен екран. Но когато хората си
играели с геометричната фигура
под формата на цилиндър, домаш-
ните им любимци не изпитвали
никакво притеснение.

Специалистите стигнали до
извода, че четириногите ревну-
ват само тогава, когато стопа-
нинът им обръща внимание на
предполагаем социален съпер-
ник. Чувството на несигурност
възниква у кучетата само при
взаимодействието с “противни-
ка”, а не заради простото му
присъствие. Експертите били
удивени и от факта, че признаци
на ревност възниквали дори при
едва забележимо общуване на
господарите им с мнимите кон-
куренти.

И кучетата
са способни
да ревнуват

На безупречен стил, елегантното
излъчване и усещането за комфорт залагат
дамите, за които облеклата са начин да из-
разят себе си. Тази концепция е и в основа-
та на новия моден бранд La Cara Mi
Exclusive, който със сигурност ще очарова
българките. Създателката на първата колек-
ция на марката - известната бизнесдама
Мила Захариева - представи 30 атрактивни
аутфита на специално виртуално събитие.
Авторката на тоалетите не скри, че е почер-
пила вдъхновение за създаването им от не-
обичайната ситуация, в която се намираме
заради пандемията. Промяната в начина ни
на общуване, по-дългият престой вкъщи, все
по-честите срещи в онлайн среда провоки-
раха президентката на “Бизнес лейди клуб”
да обърне особено внимание на детайлите в
начина ни на обличане. Меките материи,
прецизно подбраните цветове и използване-
то на брюкселска дантела като отличителен
акцент са само част от първото впечатле-

Пандемията вдъхнови
нова модна колекция
Мила Захариева залага на стил, елегантност и усещане за комфорт

Альона НЕЙКОВА
ние, което се създава от дебютните предло-
жения на марката.

“Това е стилът, от който жените се нуж-
даят в този момент. Аз лично имам необхо-
димост от точно такива дрехи, защото често,
докато съм вкъщи, ми се налага да изляза за
малко и пак да се прибера, за да работя. Така
че ми трябват облекла, които да са еднакво
подходящи - елегантни и същевременно ком-
фортни - както за домашни условия, така и за
градски”, сподели Марина Кискинова. Певи-
цата, която е завършила актьорско майстор-
ство в класа на проф. Стефан Данаилов, бе
избрана да заснеме фотосесия с облеклата на
La Cara Mi Exclusive by Mila Zaharieva. За-
едно с топ модела Елисавета Стоянова-Гаре-
ва те позираха пред обектива на Дилян
Марков.

Създателката на бранда обясни, че в пре-
вод от италиански името му означава
“Скъпата аз изключителна”. Именно това
усещане Мила Захариева се стреми да пода-
ри на притежателите на нейните произведе-
ния, подчерта прочутият моден експерт и
университетски преподавател проф. Любо-
мир Стойков.

Носителката на тит-
лата “Мис Вселена
България 2020” разкри,
че ще включи темата за

СНИМКА ДИЛЯН МАРКОВ

Създателката на бранда (в средата)
заедно с Марина Кискинова и
Елисавета Стоянова-Гарева, участвали
във фотосесия за първата й колекция

Мишките също спаз-
ват социална дистанция,
когато техните партньо-
ри се разболеят, показва
ново проучване, за което
съобщи “Стъди Файндс”.
Невролози установиха, че
гризачите имат мозъчна
верига, която ги спира да
се чифтосват със себепо-
добни, изглеждащи зле
здравословно.

Изследването, публи-
кувано в списанието
“Нейчър”, показва, че ко-
гато мъжките мишки сре-

90-годишна жителка на Страната на
изгряващото слънце влезе в Книгата за
рекорди на Гинес като най-възрастна
офис мениджърка, предаде агенция
ЮПИ. Ясуко Тамаки, която работи за
една и съща компания от 1956 г., ще
духне 91 свещички на рождения си ден
на 15 май. Отдадената на професията си
дама продължава да ходи в офиса пет
дни в седмицата и да върши служебните
си задължения по седем часа и половина
на ден. “Правя това, което трябваше,
през целия ми живот. И съм искрено
поласкана, че “Гинес” ме почете със своя
грамота”, заяви дълголетницата. Като
истинска работохоличка тя довери, че
няма планове за излизане в пенсия.

„Мис Вселена България”
ще разкаже в САЩ
за красивата ни природа

красивата природа на
страната ни по време на
представянето си в САЩ.
Радинела Чушева ще уча-

ства в конкурса “Мис
Вселена”, чийто фи-
нал ще се проведе на
16 май в Холивуд.

Този форум е
много добра възмож-
ност за младите мо-
мичета да разкажат за
държавите си пред
огромна аудитория,
убедена е красавица-
та.

В началото на ап-
рил Радинела Чушева
сподели поредица от
страхотни кадри, на
които изглежда пове-
че от перфектно. Кра-
савицата е с напълно
преобразена визия и
е облечена в прекрас-
ни тоалети.

Българката бе ос-
тро критикувана пре-
ди време за корекци-
ите си. Но сега се
надява да се класира
на челна позиция и
вече е започнала с
подготовката за свое-
то представяне. А от
снимките личи, че из-
глежда прекрасно.

Дори мишките спазват
социална дистанция

90-годишна влезе в „Гинес” като
най-възрастна офис мениджърка

Домашните любимци се
чувстват застрашени от
предполагаеми конкуренти

дението се контролира от
верига в амигдалата, коя-
то разпознава характерни
миризми от болни живот-
ни и задейства предупре-
дителен сигнал да стоят
далеч.

“Като общност е мно-
го важно животните да
могат да се дистанцират
от болния индивид”, убе-
ден е авторът на изслед-
ването д-р Глория Чой,
доцент по мозъчни и ког-
нитивни науки в Кемб-
риджския университет.

Ясуко Тамаки не планира
да се пенсионира

Гризачите игнорират
болни себеподобни

щат женска, показваща
признаци на заболяване,
те практически я игнори-
рат и не правят опити да
се сближат с нея, както се
случва обикновено. Пове-

СНИМКА КОСТАДИН КРЪСТЕВ-КОКО

Радинела Чушева спечели
титлата след проведен
онлайн кастинг с общо
80 заявки за участие
от цялата страна
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ПРЕДИМНО СЛЪНЧЕВО

ТЕЛЕЦ

Не трябва да се реете
в облаците, а да сте
здраво стъпили на зе-
мята. Не вярвайте на
всеки.

ОВЕН

Възможно е да се по-
чувствате несигурни и
неспокойни. Не се коле-
байте да потърсите
съвет.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Опитайте да се съсре-
доточите върху всичко,
свързано с личните ви
отношения. Бъдете уч-
тиви.

22 май - 21 юни

РАК

Това  е  добър  ден ,
свързан с финансовото
ви състояние. Дейст-
вайте смело ,  имате
късмет.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Ще се справите с всич-
ко, което се изпречи на
пътя си. Най-голямото
ви оръжие е интуиция-
та ви.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Силата ви ще е в про-
фесионалната сфера.
Пред вас ще има много
възможности за реали-
зация.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Добре е да си подарете
време сред природата.
Ако е възможно, зами-
нете сами. И мечтайте
смело!

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

През този ден успешни
ще са действията ви,
свързани с решаването
на имотни проблеми
въпроси.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Ще се чувствате в хар-
мония със себе си. Ня-
кои късметлии ще имат
и бързо любовно при-
ключение.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Може да осъзнаете, че
сегашната връзка не ви
устройства достатъч-
но. Проведете разговор,
изяснете се.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Денят ще ви поднесе
изненада .  Наистина
няма да сте подготве-
ни за това, което ви
очаква.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Възможно е да възник-
нат противоречия меж-
ду вас и по-възрастни
роднини. Ще имате раз-
ногласия.

ХОРОСКОП

19oС 16oС 15oС 16oС 16oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ВИДИН
21c

ПРОМЕНЛИВО

23oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

06.00 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ ÒÛÚÂ-
¯ÂÌ ·ÎÓÍ Ò ’ËÒÚËÌ‡
’ËÒÚÓ‚‡

09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.05 100% ·Û‰ÌË
11.00  ÛÎÚÛ‡.¡√
12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË

Á‡·‡‚ÌÓ ÒÂÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ
¯ÓÛ/Ô/

14.00 «‡ÍÓÌ˙Ú Ì‡ ƒÓÈÎ Ú‚
ÙËÎÏ /4 ÒÂÁÓÌ, 7 ÂÔË-
ÁÓ‰/ (12)

14.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
15.00 ¡Î‡„ÛÌËÚÂ ‰ÂÚÒÍË Ú‚

ÙËÎÏ /2 ÒÂÁÓÌ, 5 ÂÔË-
ÁÓ‰/

15.25 ƒ‡‚‡È, ¿ÒÚÓ·ÓÈ! ‡ÌË-
Ï‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ

15.40 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ
16.30 Ã‡ÎÍË ËÒÚÓËË
16.40 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ
17.00 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË

Ò Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ ÍÓÏÂÌ-

Ú‡ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË

Á‡·‡‚ÌÓ ÒÂÏÂÈÌÓ ¯ÓÛ
20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 »ÒÚÓËˇ.bg ÃËÒ˙Î Ë

ÊÂÎˇÁÓ, ÎË‡ Ë Ú˙·‡ -
200 „Ó‰ËÌË ÓÚ ÓÊ‰Â-
ÌËÂÚÓ Ì‡ √.—. –‡ÍÓ‚ÒÍË

22.00 “Ë ‰ÌË Ì‡ fiËÈ √‡„‡-
ËÌ. » ˆˇÎ ÊË‚ÓÚ ‰Ó-
ÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ /–Û-
ÒËˇ, 2011„./, 1 ˜‡ÒÚ,
ÂÊËÒ¸Ó ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
—Î‡‚ËÌ

23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.30 ¡Ë·ÎËÓÚÂÍ‡Ú‡
00.30 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ /Ô/
00.50 100% ·Û‰ÌË /Ô/
02.45  ÛÎÚÛ‡.¡√ /Ô/
03.55 ƒÊËÌÒ /Ô/
04.25 «‡ÍÓÌ˙Ú Ì‡ ƒÓÈÎ Ú‚

ÙËÎÏ /4 ÒÂÁÓÌ, 7 ÂÔË-
ÁÓ‰/Ô/ (12)

06.20 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ

07.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î (Ô)

08.00 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ

09.00 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î

(Ô)

10.00 “¬ Ô‡Á‡

10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)

11.15 “¬ Ô‡Á‡

11.30 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ

12.00 ì’Û·‡‚‡ ÒË, Ú‡ÚÍÓ‚ËÌÓî

12.30 “¬ Ô‡Á‡

12.45 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî (Ô)

13.45 “¬ Ô‡Á‡

14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î

15.30 ÕÓ‚ËÌË

16.00 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ

16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ

17.30 “¬ Ô‡Á‡

17.45 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ

18.10 “¬ Ô‡Á‡

18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ

19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî

20.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î (Ô)

21.00 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ

22.00 “¬ Ô‡Á‡

22.15 ÕÓ‚ËÌË    (Ô)

22.45 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)

23.20 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î

06.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-
Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘Ë «Î‡ÚËÏË …Ó-
˜Â‚ Ë ¡ËÎˇÌ‡ √‡‚‡ÁÓ‚‡

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡
—ÚÓˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
 ‡‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.30 ì ÓÏËˆËÚÂ Ë ÔËˇÚÂÎËî
/Ô./ - ÍÓÏÂ‰ËÈÌÓ ¯ÓÛ

13.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./

14.30 œÂÏËÂ‡: ìŒ·Â˘‡ÌËÂî
- ÒÂË‡Î, Ò.3 ÂÔ.13

16.00 œÂÏËÂ‡: ìÃ‡ÎÍË
Û·ËÈÒÚ‚‡î - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.63

17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ-
‚‡

18.00 ì—ÚÓÎË˜‡ÌË ‚ ÔÓ‚Â˜Âî
- ÒÂË‡Î, Ò.4 ÂÔ.6

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-
‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 œÂÏËÂ‡: ì¡ÂÁÏËÎÓÒ-
ÚÂÌ „‡‰î - ÒÂË‡Î,
ÂÔ.70

21.00 œÂÏËÂ‡: ì¡ÂÎÂÁËî -
ÒÂË‡Î, ÂÔ.8

22.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî - ‚Â˜ÂÌÓ
ÚÓÍ¯ÓÛ

23.30 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

00.00 ìÃ˙Ú‚‡ ÚÓ˜Í‡î - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.5 ÂÔ.11 (ÔÓ-
ÒÎÂ‰ÂÌ)

01.00 ìŒÔ‡ÒÌË ÛÎËˆËî - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.14 ÂÔ.112

02.00 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ -
ÚÓÍ¯ÓÛ

04.10 ì¬ÚÓË ¯‡ÌÒî - ÒÂË-
‡Î, Ò.2 ÂÔ.11

06.00 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî
09.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ
09.25 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî
10.05 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

- ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Á‡ ÏÂ‰Ë-
ˆËÌ‡ Ë ÔÓÎÁÓÚ‚ÓÂÌ
Ì‡˜ËÌ Ì‡ ÊË‚ÓÚ

11.00 ìÃÓ‰Ì‡ ÔËÒ˙‰‡î - ¯ÓÛ
Á‡ ÒÚËÎ Ë ‡ÍÚÛ‡ÎÌË
ÚÂÌ‰ÂÌˆËË

12.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)-
ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

12.15 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî
15.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ
15.15 ì’‡È‰Â ‰‡ ÒÂ ÓÊÂÌËÏî

- ¯ÓÛ Á‡ Ú˙ÒÂÌÂ Ì‡
Ô‡ÚÌ¸Ó ‚ ÊË‚ÓÚ‡

16.00 ìÃ˙ÊÍÓ / ΔÂÌÒÍÓî
18.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË - ËÌ-

ÙÓÏ‡ˆËÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ
18.40 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî
19.45 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî
21.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ
21.30 ì ‡ˇÚ Ì‡ ÌÂ‚ËÌÌÓÒÚ-

Ú‡î - ÚÂÎÂ‚ËÁËÓÌÂÌ
ÒÂË‡Î

23.30 ì¬Â˜ÂÂÌ ”„‡ÌÚî -
Á‡·‡‚ÌÓ ÚÓÍ ¯ÓÛ

00.10 ìœÓÁÌÂî - ÔÛ·ÎËˆËÒ-
ÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ

01.05 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî
03.25 ìÃ˙ÊÍÓ / ΔÂÌÒÍÓî
04.05 ì ‡ˇÚ Ì‡ ÌÂ‚ËÌÌÓÒÚ-

Ú‡î - ÚÂÎÂ‚ËÁËÓÌÂÌ
ÒÂË‡Î

05.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆË-
ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

05.05 ì ‡ˇÚ Ì‡ ÌÂ‚ËÌÌÓÒÚ-
Ú‡î - ÚÂÎÂ‚ËÁËÓÌÂÌ
ÒÂË‡Î

ПРОМЕНЛИВО ПРОМЕНЛИВО ПРОМЕНЛИВО ПРОМЕНЛИВО

Предимно слънчево и тихо ще е времето почти над цялата
страна. Над Западна България ще има разкъсана средна и
висока облачност. Минималните температури ще са между
минус 1 и 4 градуса, а максималните - от 18 до 23 градуса,
като ще са малко по-ниски по Черноморието. Атмосферното
налягане ще се понижава и ще се доближи до средното за
месеца.
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РЕЗУЛТАТИ

XXIII КРЪГ
ЦСКА-Сф - Арда 1:1

1:0 Кайседо (68) 1:1 Т.
Йорданов (90+3-д); Лудо-
горец - Монтана 1:0 Ке-
шерю (73-д); Ботев Вр -
Ботев Пд 1:2 1:0 Домовчийски (23) 1:1
Джонатан (25) 1:2 Цикарски (77); Локо
Пд - Царско село 2:0 Минчев (23 и 74);
Славия - ЦСКА 1948 1:3 0:1 Бастунов
(68) 0:2 Шопов (86) 0:3 Александров
(88) 1:3 Рангелов (90+3); снощи: Черно
море - Левски; днес, 19.30: Берое - Етър.

ВТОРА ЛИГА
XXIII КРЪГ
Миньор - Септември Сф 1:0 Васев

(20) (доиграване на останалите 45 мину-
ти от прекратения на 15 март мач)

XXVI КРЪГ
Септември Сф - Септември Сим

0:0, ЧК: Кабов (Сф-82);  Хебър - Лу-
догорец-2 1:3 0:1 Костадинов (27) 1:1
Чаворски (36) 1:2 Петров (41) 1:3 Най-
денов (54); Пирин - Локо Сф 5:1 2:0
Гощеляни (5 и 13) 2:1 Николов (19-авт)
3:1 Дюлгеров (38) 4:1 Бенгюзов (54)
5:1 Гущеров (87); Литекс - Добруджа
0:0; Струмска слава - Локо ГО 1:1
1:0 Илиев (25-д) 1:1 Пенев (69); Кари-
ана - Миньор 0:3 (сл.); снощи: Янтра
- Созопол.

ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ
19.30 Берое - Етър
ПО ДИЕМА СПОРТ 2
20.00 Уест Бромич - Саутхемптън
22.15 Брайтън - Евертън
ПО МАКС СПОРТ 3
21.45 Беневенто - Сасуоло
ПО МАКС СПОРТ 4
22.00 Селта - Севиля
ПО ЕВРОСПОРТ 2
21.20 Хофенхайм - Байер Л
ПО ДИЕМА СПОРТ 2
ВОЛЕЙБОЛ
17.00 Хебър - Нефтохимик
ПО МАКС СПОРТ 1
ТЕНИС
12.00 “Мастърс” в Монте Карло
БАСКЕТБОЛ
20.00 Зенит - Панатинайкос
ПО МАКС СПОРТ 2
19.00 Берое - Черноморец
ПО ЕВРОСПОРТ 1
КОЛОЕЗДЕНЕ
13.00 Обиколка на Турция (II етап)

ГЛЕДАЙТЕ

ЦСКА и Арда не се победиха в
драматичен двубой от 23-тия кръг на
efbet Лига, завършвайки 1:1. Eквадо-
рецът Жорди Кайседо (68) откри с гла-
ва, но преди топката да стигне до него,
Георги Йомов, който изгради атаката,
бе в засада. Арда изравни в третата
минута на добавеното време след точ-
но изпълнение на дузпа от юношата на
ЦСКА Тонислав Йорданов. Наказател-
ният удар бе свирен пресилено за на-
рушение на Петър Занев срещу Пла-
мен Крумов.

Треньорът на ЦСКА Любослав
Пенев бе категоричен, че дузпата, с
която Арда изравни, е  несъществува-
ща. Той бе много разочарован от реше-
нието на главния съдия Васимир Ел-
Хатиб и заяви, че за него няма абсо-
лютно никакво нарушение. Пенев обя-
ви, че е доволен от играта на своя тим
и е оптимист за предстоящия реванш
от 1/2-финалите на турнира за Купата
на България срещу Лудогорец.

Спорна дузпа
лиши ЦСКА
от победа
От Арда похвалиха рефера за смелостта

Златомир Загорчич се завърна начело на Сла-
вия. Шефът Венци Стефанов предприе треньор-
ската рокада след загубата от ЦСКА 1948 с 1:3,
която остави “белите” на 2 т. пред последния
Етър.

“Загорчич ще бъде представен като старши
треньор на Славия в понеделник. Сърбинът с
български паспорт се завръща начело на “бели-
те”, заменяйки руснака Александър Тарханов”,
съобщиха от “Овча купел”.

Загорчич води отбора в началото на сезона,
но напусна по собствено желание, защото Стефа-
нов разпродаде играчите, спечелили трето място
миналия сезон, и не взе адекватни техни замест-
ници. Тогава Заги бе заменен от Тарханов.

Бившият национал на България ще направи по-
вторен дебют с “белите” още утре от 18.30 ч. на
“Овча купел” в реванша от 1/2-финалите за Купата
на България срещу Арда (0:0 в първия мач).

“Отсъдиха много спорна дузпа в 90-
ата минута. Едни печелят със спорна
дузпа, други изравняват със спорна
дузпа. Направих ротации, доволен съм
от отбора. Малко бяхме уморени. Нор-
мално е, имаме мачове през 2 дни. Оп-
тимисти сме за мача с Лудогорец. Не
трябва съдиите да са водещ фактор. Ако
имат цели ЦСКА да не играе в Европа,
направо да ни изваждат”, каза Пенев.

Ръководството на Арда похвали
главния съдия Васимир Ел Хатиб, кой-
то отсъди дузпа за тима от Кърджали в
добавеното време на мача. “Часове след
края на срещата от 23-тия кръг на efbet
Лига, ръководството на ПФК Арда ка-
тегорично адмирира решението на глав-
ния съдия Васимир Ел Хатиб, който
намери сили и не се уплаши да отсъди
дузпа в последната минута. Ние катего-
рично заставаме зад подобни решения
на арбитрите, без значение дали е сре-
щу грандовете или други отбори. Съди-
ята показа, че не се съобразява кой води

в резултата и срещу кой отбор ще отсъ-
ди съществуваща дузпа. Това решение
на Васимир Ел Хатиб трябва да е при-
мер за всички млади и подрастващи
съдии в България”, написаха от клуба.

“Арда си тръгна с точката, защото
видяхте какво отсъждане дадоха в 93-
тата минута. За мое съжаление, аз бях
участник. Какво да кажа? Има репорта-
жи, компетентните хора ще кажат. То-
гава да се дават по 10 дузпи на мач.
Нека главният съдия коментира. Той
каза, че си залага името и ако нямало
дузпа, щял да се откаже от съдийство-
то. Нека се погледне на репортажа и се
види”, заяви Занев.

Загорчич сменя
Тарханов в Славия

Реал М завърза
битката в Ла Лига
след 2:1 над Барсело-
на. “Кралският клуб”
събра 66 точки, с кол-
кото е и Атлетико М,
който снощи гостува
на Бетис. “Каталун-
ците” остават трети
с 65 т. осем кръга
преди края.

На стадион “Алф-
редо ди Стефано”
“Белият балет” за
първи път от 41 го-
дини записа три по-
редни победи в Ел
Класико. Успеха на
“Белия балет” осигу-
риха Карим Бензема

Реал спечели Ел Класико
и завърза битката в Испания

(13) и Тони Кроос
(28), а Оскар Минге-
са (60) се разписа
почетно за гостите.
Голямата звезда на
Барса Лео Меси бе
тотално обезличен.
Аржентинецът оста-
на без гол в седми по-
реден сблъсък срещу
“Кралете”. Той не е
вкарвал в Ел Класико
от 2018 г., когато
Кристиано Роналдо
напусна Реал. Шест-
кратният носител на
“Златната топка” се
изравни със Серхио
Рамос по брой учас-
тия (45) в историята

на класическото дер-
би - 45 мача. Рамос
обаче не игра заради
контузия.

“Заслужено спе-
челихме. Беше труден
мач, защото Барсело-
на е голям отбор. Не
трябва всичко да се
приписва на съдия-
та”, каза треньорът
на Реал Зинедин Зи-
дан. След мача ре-
ферът Хесус Хил
Мансано излезе от
стадиона с торба с
логото на Реал, която
според някои медии е
била пълна с подаръ-
ци от домакините.
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Отборът на Динамо
Москва с Цветан Соколов
стана шампион на Русия по
волейбой. На финала Дина-
мо победи Зенит Санкт Пе-
тербург с 3:1 гейма (25:21,
25:18, 23:25, 26:24) за 1,51
часа. Диагоналът и капитан
на националния ни тим изиг-
ра страхотен мач и бе най-
резултатен с 27 т. Вадим Ли-
хошерстов добави 13.

Цецо Соколов стана шампион
на Русия, Гибона - с бронз

Московчани печелят тит-
лата за трети път - за първи
през сезон 2005/2006 с Ма-
тей Казийски и Радостин
Стойчев като помощник-тре-
ньор, и през 2008 г., след като
те заминават за Италия. Това
е и трети трофей за динамов-
ци през сезона след Купата
на Русия и Купата на CEV.

Воденият от бившия наци-
онален селекционер Пламен

Константинов Локомотив (Но-
восибирск) извоюва бронзови-
те отличия. Миналогодишните
шампиони надихраха в малкия

финал Кузбас (Кемерово) с 3:1
гейма (24:26, 25:23, 25:13,
25:21) в Москва.

Новосибирският тим спе-

чели четвърто отличие. Ос-
вен миналогодишната титла,
те имат бронз от 2017 г. и
сребро от 2014 г.

Щангистите на Бълга-
рия приключиха с осем
медала на Европейското
първенство по вдигане на
тежести в Москва. По-
следен отличие в двубоя
заслужи Христо Христов
(109 кг). 19-годишният
варненец приключи с
двубой от 406 кг след 186
кг в изхвърлянето и 220
кг в изтласкването. Хри-
стов стана втори в
първото движение, побе-
ден с 4 кг от Симон Мар-
тиросян (Арм). Олимпий-
ският шампион от Рио и
световен рекордьор оба-
че хвана нула в изтласк-
ването на 227 кг. Така
шампион стана Дмитро
Чумак (Укр) с 407 кг
(181+226), а бронзовият

Щангистите извоюваха
осем медала на Евро 2021
Българите са в топ три в крайното класиране

Виктория Томова отпадна на полуфинали-
те на турнира на червени кортове от сериите
WТА 250 в Богота, Колумбия (награден фонд
$235 238). Българката загуби с 3:6, 5:7 от
петата в схемата и №93 в света Тамара Зидан-
шек (Словения). Вики игра за първи път в
кариерата си на полуфинал в турнир от сери-
ите WТА. Тя започна с пробив в първия сет,
но отстъпи с 3:6. Във втория започна блестя-
що и поведе с 4:1, но загуби 4 гейма поред.
При 5:4 словенката сервираше за мача, но
Вики я проби и изравни. После обаче загуби
следващите два гейма, а с това и мача.

В Богота Томова елиминира Ана Лена
Фрийдзам (Гер, №125), Яфан Уан (Кит, №123)
и Нуриа Парисас Диас (Исп, №171). С дости-
гането си до полуфинал тя ще се нареди на
126-а позиция в света с 660 т., като ще подо-
бри с две места най-високото си класиране в
кариерата до момента. Томова е само на 4 т.
след бившата №4 в света и шампионка от US
Open 2011 Саманта Стоусър (Авл).

медал бе за Тимур Нани-
ев (Рус) с 401 кг
(184+217). Българският
тийнейджър е еврошам-
пион за юноши (до 17 г.),

с три златни (Надежда
Мей-Нгуен (45), Ангел
Русев (55) и Стилян
Гроздев (61), три
сребърни (Ивана Петро-
ва (45), Карлос Насар
(81) и Христов (109) и
бронзов медал на Вален-
тин Генчев (67). В общо-
то подреждане по всички
отличия в движенията
нашите заслужиха 8 злат-
ни, 8 сребърни и 3 брон-
зови медала. На косъм от
отличията в двубоя оста-
наха Божидар Андреев
(73), Юндер Бейтула (81),
Васил Маринов и Дейвид
Фишеров (102). Послед-
ният дебютира за Бълга-
рия. 21-годишният авст-
риец заслужи сребро в
изтласкването.

Преди да вдигат теж-
ките снощи, България бе
на второ място в класи-
рането по нации след
Украйна и със сигурно
място в топ 3. Това е най-
доброто класиране на
страната ни на европей-
ски първенства от 17 го-
дини. За последно пове-
че от двама шампиони
имахме в Киев през 2004
г., когато титлите заслу-
жиха Севдалин Минчев,
Алан Цагаев и вече по-
койните Милен Добрев и
Величко Чолаков. А при
жените триумфираха
Изабела Рифатова и Гер-
гана Кирилова.

С отличното си пред-
ставяне в Москва щанги-
стите ни почти сигурно
си гарантираха максиму-
ма от две квоти при
мъжете за Олимпиадата

СНИМКА БГНЕС

Роденият в Австрия Дейвид Фишеров
остана на крачка от бронза
при дебюта си за България в Москва

Словенка
спря Томова
от първи финалДейвид Димитров и Микяй Наим

взеха златните пояси “Никола Пет-
ров” и “Дан Колов” на турнира в
зала “Сила” в Пловдив. И двамата
стигнаха убедително до титлите в
своите категории. Димитров (67) ли-
кува в класическия стил, като побе-
ди на финала Себастиян Нед (Сърб)
с 3:1. Преди това младият национал
постигна още два успеха - с 9:0 сре-
щу Кристобал Торес (Чили) и с 2:1
срещу Мате Немеш (Сърб), призьор
от световни и европейски първенст-
ва. В класическия стил титла спече-
ли и Стоян Кубатов (77 кг) след убе-
дителен успех в решителния сблъсък
с 9:0 над Николос Чикаидзе (Груз).

Наим (57 кг) бе категоричен по-
бедител в най-леката категория на
свободния стил - 12:4 над Володи-
мир Буруков (Укр). Бронзови отли-
чия заслужиха Андрей Георгиев (60
кг, кл. стил), Евелин Русев (86 кг, св.
стил) и Георги Димитров (97 кг, св.
стил). Борците ни приключиха с 6

Дейвид Димитров и Микяй Наим
взеха златните пояси в Пловдив

СНИМКА БФ БОРБА

Микяй Наим (вляво) и Дейвид
Димитров със златните пояси
на турнира в Пловдив

за младежи (до 20 г.),
както и вицешампион на
младежката Олимпиада в
Буенос Айрес 2018.

Българите се върнаха

в Токио. След младежко-
то световно първенство
през май в Ташкент ще
бъдат оповестени окон-
чателните участници, ко-
ито се определят според
ранглистите. С шансове
от нашите са Божидар
Андреев, Стилян Гроздев
и Христо Христов, кои-
то единствени са в топ
10 и имат участия на
големи първенства и тур-
нири в задължителните
три периода през послед-
ните години. Виза за То-
кио получават първите
осем в ранглистите плюс
най-добрите от конти-
ненталните шампионати,
съобразени с максимал-
ните квоти на всяка
държава. Заради многото
допинг случаи България
има право на две квоти
при мъжете и жените.

златни, 3 сребърни и 7 бронзови
отличия.

Биляна Дудова (57 кг) бе над
всички при жените. Трикратната ев-
рошампионка триумфира в решител-
ната схватка срещу Рамона Галам-
бош (Унг) с 2:0 и бе отличена като
най-добрата българска състезателка.

В събота със злато се окичи и
Радослав Георгиев (130 кг) в класи-
ческия стил след 8:3 на финала сре-
щу Фатих Поскурт (Тур).

Сребро взе шесткратната све-
товна шампионка по самбо Мария
Оряшкова (76), която отстъпи на
финала пред Жанет Немеш (Унга-
рия) с 4:6, както и Мими Христова
(68). Европейската шампионка не
излезе на финала срещу Солейми
Карабало (Вен) заради травма и ле-
карска забрана. С бронз се окичи
Даниел Александров (87 кг) при
класиците след победа над Луис
Авендано (Вен) с 4:1, както и Си-
меон Станкович (97), също в класи-

ческия стил.
В свободния стил Михаил Геор-

гиев (74) загуби малкия финал сре-
щу Владимир Гамкрелидзе (Груз) по-
ради лекарска забрана, след като
счупи ухо и срещата бе прекратена.

В турнира тази година участва-
ха борци от 24 държави. Той бе ге-
нерална репетиция преди световна-
та олимпийска квалификация в Со-
фия от 6 май.


